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Με την υποστήριξη της Ν.Δ. και 
του τέως δημάρχου Νίκου Χαρδαλιά, 
ο Μίλτος Μπαντής έχει σοβαρές 
ελπίδες να έρθει πρώτος στο Βύρωνα. 
Στο δεύτερο γύρο όμως, ο αντίπαλος 
του θα προσπαθήσει να συσπειρώσει 
τις αντιδεξιές και αντικυβερνητικές 
ψήφους. Δύο εκτιμάται ότι θα είναι 
οι πιθανότεροι αντίπαλοι του: ο νυν 
δήμαρχος Άκης Κατωπόδης και ο 
Αλέξης Σωτηρόπουλος. Αξίζει να 
σημειωθεί ότι ο κ. Σωτηρόπουλος αν και 
προερχόμενος από την Κεντροαριστερά, 
έχει διευρύνει το ψηφοδέλτιο του και με 
αρκετούς κεντροδεξιούς υποψήφιους. 

Στην Καισαριανή, στις βουλευτικές 
εκλογές του Ιουνίου 2023, η Ν.Δ. 
έλαβε 35,90%, ο ΣΥΡΙΖΑ  21,20%, το 
ΚΚΕ 15,04% και το ΠΑΣΟΚ 6,59%. 
,Πως θα διανεμηθούν αυτά τα ποσοστά 
στις δημοτικές εκλογές; Ο δήμαρχος 
Χρήστος Βοσκόπουλος έχει την 
υποστήριξη του ΠΑΣΟΚ και του ΣΥΡΙΖΑ, 
που στην Καισαριανή, υπερψηφίστηκαν 
από το 27,79%, το 2023. Ωστόσο στις 
δημοτικές εκλογές του 2019, ο ίδιος 
είχε λάβει 28,62% στον πρώτο γύρο 
και η προσκείμενη παράταξη στο ΣΥΡΙ-
ΖΑ 16,83%, δηλαδή συνολικά 45,45%.

Γνωρίζουμε ότι στην Καισαριανή, 
παραδοσιακά, οι ψηφοφόροι της Ν.Δ. 
δεν υπερψηφίζουν τον υποψήφιο 
δήμαρχο της παράταξής τους. Είναι πιο 
πιθανό να ψηφίσουν τον κομμουνιστή 
Ηλία Σταμέλο και την ανεξάρτητη 
Μπεττίνα Γραφίδου.  Εξάλλου, ενώ ο 
υποψήφιος δήμαρχος με την υποστήριξη 
της Ν.Δ. Ευγένιος Μαζαράκης κατεβαίνει 
με 32 υποψήφιους, οι Βοσκόπουλος 
και Σταμέλος έκλεισαν ψηφοδέλτιο με 
63 υποψήφιους έκαστος. Ο εκλογικός 
νόμος της Ν.Δ. δίνει τη δυνατότητα 
στον δήμαρχο να εκλεγεί από την 
πρώτη Κυριακή με 43%, αν όχι, ο αντί-
παλός του, θα προσπαθήσει να συσπει-
ρώσει κυρίως ψηφοφόρους του ΚΚΕ και 
της Ν.Δ.

Στου Ζωγράφου, η εκλογή αποτελεί 
ουσιαστικά αντιπαράθεση του νυν 
δημάρχου Βασίλη Θώδα με την πρώην 
δήμαρχο Τίνα Καφατσάκη.  Το 2019, εί-
χαν λάβει 21,91% (Θώδας) και 25,33% 
(Καφατσάκη) ενώ στον δεύτερο γύρο 
επικράτησε ο κ. Θώδας με 51,06% ένα-
ντι 48,94%. Τον Ιούνιο του 2023 η 
Ν.Δ. είχε λάβει 39,62% και ο ΣΥΡΙΖΑ 
21,44% στου Ζωγράφου. Ωστόσο, η 
κυρία Καφατσάκη δεν υπολογίζει  μόνο 
στη στήριξη του ΣΥΡΙΖΑ, έχει διευρύνει 
το ψηφοδέλτιο της και με πολίτες από 
άλλους χώρους, συμπεριλαμβανομένης 
της Κεντροδεξιάς. Έτσι παρά το 
πλεονέκτημα του κ. Θώδα, το παιχνίδι 
παραμένει ανοικτό.

Editorial

ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΑ ΣΤΑΘΕΡΑ ΣΗΜΕΙΑ ΔΙΑΝΟΜΉΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ (εκτός από Δημόσιες Υπηρεσίες)
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Του Γιάννη Αντωνόπουλου,
http://johnantono.blogspot.gr
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[Βύρωνας - Συνέντευξη]
Μίλτος Μπαντής,  Υποψήφιος Δήμαρχος Βύρωνα

« Ή ρ θ ε  η  ώ ρ α  ο  Β ύ ρ ω ν α ς  ν α  π ρ ο χ ω ρ ή σ ε ι  Μ π ρ ο σ τ ά ! »

Τη φιλοσοφία της παράταξης «Βύρωνας Μπροστά» και τις προτάσεις του για το μέλλον της πόλης, τα 
έργα και τις υπηρεσίες που θα πρέπει να παρέχει ένας σύγχρονος δήμος στους πολίτες, εξηγεί στην 
Επικοινωνία ο υποψήφιος Δήμαρχος Βύρωνα, Μίλτος Μπαντής.

Καθώς πλησιάζει η ώρα που θα 
ανοίξουν οι κάλπες, ποιο είναι το 
μήνυμά σας προς τους πολίτες 
του Βύρωνα;

Οι πολίτες κρατούν στα χέρια τους 
το μέλλον του τόπου μας. Τους καλώ 
να κοιτάξουν γύρω τους, να δουν 
την αλήθεια των λόγων μας για τη 
στασιμότητα που υπάρχει τα τελευταία 
χρόνια και να δώσουν την εντολή να 
προχωρήσει ο Βύρωνας μπροστά! Να 
μας δώσουν την εντολή να εργαστούμε 
για τη δική μας ξεχωριστή όμορφη 
γειτονιά. Στις 8 Οκτωβρίου αποφασίζουμε 
για την πορεία και το μέλλον της πόλης 
μας. Αποφασίζουμε οριστικά για το αν θα 
συνεχιστεί η πορεία της ανευθυνότητας 
και των χαμένων ευκαιριών των 
τελευταίων ετών ή αν θα χαράξουμε 
μια νέα κατεύθυνση δημιουργίας και 
καθημερινού αποτελέσματος προς 
όφελος των δημοτών μας και του Βύρωνα 
που όλοι αγαπάμε και τον θέλουμε 
ξανά Πρωταγωνιστή. Αποφασίζουμε 
αν θα πούμε ένα ηχηρό «ως εδώ» στα 
πυροτεχνήματα, στην τοξικότητα, στην 
αναποτελεσματικότητα, στα ψεύτικα τα 
λόγια τα μεγάλα, και ένα βροντερό «ήρθε 
ώρα» στην δημιουργία, στο σχέδιο, στα 
μικρά και μεγάλα έργα σε κάθε γειτονιά, 
στα απτά αποτελέσματα για την ποιότητα 
ζωής του κάθε συμπολίτη μας.

Αυτή τη φορά Μίλτος Μπαντής και 
Χρήστος Γώγος είναι ενωμένοι. Τι 
άλλαξε;

Μετά από χρόνια χαμένων ευκαιριών, 
έχει έρθει η ώρα να κάνουμε το 
αποφασιστικό βήμα. Στην πορεία 
για τις εκλογές της 8ης Οκτωβρίου 
συναντηθήκαμε ξανά όλοι όσοι 
αγαπάμε αυτόν τόπο. Όλοι όσοι έχουμε 
καταθέσει τις σκέψεις και τα σχέδιά 
μας. Συζητήσαμε, διαφωνήσαμε, 
αλλά στο τέλος συμφωνήσαμε. Γιατί, ο 
Βύρωνας είναι πάνω από όλους μας. 
Γιατί, ο Βύρωνας μας ενώνει. Μας 
ενώνουν το ενδιαφέρον και η κοινή 
βούληση να δουλέψουμε μαζί και να 
πετύχουμε. Αυτόν τον δρόμο, λοιπόν, 
τον περπατάμε μαζί με την παράταξη του 
Χρήστου Γώγου. Οι δυσκολίες έμειναν 
στο παρελθόν, τις αφήσαμε πίσω και 
προχωράμε μπροστά. Πιστεύουμε βαθιά 
και κυρίως ειλικρινά, ότι για την γειτονιά 
μας αξίζει να παλέψουμε όλοι μαζί για να 
πάει μπροστά και μόνο μπροστά. Είμαστε 
εδώ, ενωμένοι αλλάζουμε τα δεδομένα. 

Είμαστε εδώ για να δώσουμε όλοι μαζί 
τις επόμενες ημέρες την σημαντική αυτή 
μάχη για τον Βύρωνα μας. Μαζί με όλες 
εκείνες τις δυνάμεις δημιουργίας και 
μεταρρυθμίσεων που θέλουν ο Βύρωνας 
να προχωρήσει πλέον τολμηρά μπροστά, 
αφήνοντας πίσω μας όλα όσα μπορεί 

κατά καιρούς να μας πλήγωσαν και 
ενώνοντας δυνάμεις με όλους εκείνους 
που είχαν υπηρετήσει και αποδείξει 
διαχρονικά την αγάπη τους για την πόλη. 
Αυτές οι εκλογές του Οκτωβρίου είναι 
μία ευκαιρία να πιάσουμε ξανά όλοι 
μαζί το νήμα της δημιουργίας από την 
αρχή, τιμώντας όλους εκείνους με τους 
οποίους έχουμε στο παρελθόν αποδείξει 
πόσο δημιουργικά και αποτελεσματικά 
μπορούμε ενωμένοι να δουλέψουμε για 
αυτήν.

Απευθύνετε δηλαδή προσκλητήριο 
ενότητας και συμμετοχής;

Είναι ξεκάθαρο. Όλοι μαζί μπορούμε 
να πετύχουμε περισσότερα. Για τον 
Βύρωνά μας, για τις οικογένειές μας, για 
τις νέες γενιές, για τα παιδιά μας. Και σε 
αυτή την πορεία, σε αυτό το ξεχωριστό 
προσκλητήριο ευθύνης και δημιουργίας 
δεν περισσεύει και δεν πρέπει να λείψει 
κανείς. Η συμμετοχή και  συνεισφορά 
όλων είναι απαραίτητη και προϋπόθεση 
για την επιτυχία της όμορφης 
προσπάθειας που ξεκινάμε σήμερα. 
Για να αποκτήσει ξανά αυτή η μοναδικά 
υπέροχη και ιστορική γειτονιά τον ρόλο 
που της αξίζει στα επόμενα χρόνια, 
στη σύγχρονη εποχή. Πάμε όλοι μαζί, 
σταθερά και δυνατά μπροστά! Με σχέδιο 
και γνώση. Με διάθεση προσφοράς και 

αποφασιστικότητα. Δίπλα σε κάθε πολίτη. 
Με φροντίδα για την  κάθε γωνιά αυτού 
του υπέροχου τόπου, στη καρδιά της 
πρωτεύουσας, στη αγκαλιά του Υμηττού. 
Με αγάπη για την πόλη που παίζουν, 
ζουν και μεγαλώνουν τα παιδιά μας, την 
πόλη που μας μεγάλωσαν οι γονείς μας, 
την πόλη που πλέον έχουμε ιστορική 
ευθύνη να προχωρήσει μπροστά! 

Πώς φαντάζεστε τον Βύρωνα του 
αύριο;

Θέλουμε έναν δήμο δίπλα στον πο-
λίτη. Που θα λειτουργεί με διαφάνεια, 
αξιοκρατία, διαβούλευση και λογοδοσία. 
Έναν δήμο ψηφιακό, που θα επενδύει 
στην καινοτομία. Έναν δήμο πράσινο, 
που θα προστατεύει το περιβάλλον. Με 
ενεργειακή εξοικονόμηση και ανακύ-
κλωση. Μια πόλη με «ζωντανή» αγορά. 
Μια πόλη με κοινωνική συνοχή και αλ-
ληλεγγύη. Με σεβασμό στην τρίτη ηλικία 
και δίπλα σε εκείνους που έχουν ανά-
γκη. Μια πόλη φιλική και προσβάσιμη 
σε όλους. Μια πόλη παιδείας και πο-
λιτισμού. Με πολιτικές που θα φέρουν 
τη νέα γενιά στο προσκήνιο. Με σχέδιο 
βιώσιμης κινητικότητας, για τη διευκό-
λυνση των μετακινήσεων και τη στάθ-
μευση. Μια πόλη ασφαλή. Με σύγχρονες 
υποδομές. Μια πόλη καθαρή που δεν θα 
προσβάλλει κατοίκους και επισκέπτες. 
Μια πόλη στην πρωτοπορία της τοπικής 
αυτοδιοίκησης. Πάμε μαζί, λοιπόν, πάμε 
μπροστά για τον Βύρωνα των ονείρων 
μας. Ακούγεται ως σύνθημα, αλλά για 
εμάς είναι αυτό που νιώθουμε. Είναι ο 
λόγος για τον οποίο είμαστε όλοι εδώ. 
Κοιτάμε μπροστά για τον Βύρωνα του 
μέλλοντος.
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[Βύρωνας]
Προχωράει με γοργούς ρυθμούς η αντικατάσταση του οδοφωτισμού 

με φώτα LED, σε ολόκληρο τον Βύρωνα

Άρχισε και προχωράει καθημερι-
νά η τοποθέτηση νέων φωτιστικών 
LED σύγχρονης τεχνολογίας στους 
δρόμους της πόλης μας, όπως προ-
βλέπει η σύμβαση που υπεγράφη 
την Πέμπτη 8 Ιουνίου από το Δή-
μαρχο Βύρωνα Γρηγόρη Κατωπό-
δη και τον εκπρόσωπο της αναδό-
χου εταιρείας, που προέκυψε από 
τη διαγωνιστική διαδικασία. Ήδη 
έχουν τοποθετηθεί νέα φωτιστικά 
στις οδούς. Καραολή & Δημητρίου, 
Φορμίωνος, Νέας Ελβετίας, Αγίας 
Σοφίας, Κωνσταντιλιέρη, Λεωφό-
ρος Καρέα (στο τμήμα της Ζωοδό-

χου Πηγής) και Αρχιεπισκόπου Αθη-
νών Χρυσόστομου.

 
Η μελέτη προβλέπει την αλλαγή 

2.800 φωτιστικών σωμάτων σε όλη 
την πόλη και το κόστος ανέρχεται στα 
2.000.000 € που προέρχονται από 
χρήματα του Δήμου, τα οποία προκύ-
πτουν από την εξοικονόμηση (έως και 
70%) της κατανάλωσης ρεύματος. Η 
ανάδοχος εταιρεία αναλαμβάνει επί-
σης την υποχρέωση της δεκαετούς 
συντήρησης των νέων φωτιστικών 
σωμάτων LED.

Η ολοκλήρωση του έργου θα βάλει 
τέλος σε χρόνια προβλήματα οδοφωτι-
σμού που διαρκούν εδώ και δεκαετίες. 
Παράλληλα, εξασφαλίζει πολύ καλύτε-
ρη ποιότητα νυχτερινού φωτισμού της 
πόλης μας και τεράστια εξοικονόμηση 
ενέργειας για το Δήμο, ενώ θα μειώσει 
δραστικά το κόστος συντήρησης και συ-
χνής επισκευής των φωτιστικών, που 
σχετίζεται και με τη μεγάλη διάρκεια 
ζωής τους.

Ο Δήμαρχος Γρηγόρης Κατωπό-
δης, ανέφερε: «Άρχισε και προχωράει 
η αλλαγή του οδοφωτισμού του Βύρω-

Η  κ α θ α ρ ι ό τ η τ α  τ ο υ  Β ύ ρ ω ν α  α λ λ ά ζε ι  ε π ί π ε δ ο
μ ε  ν έ α  ο χ ή μ α τ α  κ α ι  ν έ ο  σ ύ γ χ ρ ο ν ο  ε ξ ο π λ ι σ μ ό !

Μέσα στο καλοκαίρι, με χρηματοδο-
τήσεις  που εξασφάλισε ο Δήμος Βύρω-
να από το ΕΣΠΑ, ολοκληρώθηκαν δύο 
νέες δημοπρασίες που αναβαθμίζουν 
ακόμα περισσότερο τον εξοπλισμό και 
τις δυνατότητες της Υπηρεσίας Καθαρι-
ότητας και αφορούν: 

•3 νέα απορριμματοφόρα για ανακύ-
κλωση και βιοαπόβλητα •  Εξοπλισμό 
για το Σταθμό Μεταφόρτωσης Ανακυ-
κλώσιμων με νταλίκα- τράκτορα με 
δύο ημι-ρυμουλκούμενα, δύο επιπλέον 
container και χοάνη μεταφόρτωσης. 

•700 κάδους οικιακής κομποστο-
ποίησης, 950 κάδους διαλογής βιοα-

ποβλήτων στην πηγή, •9.000 οικιακούς 
συλλέκτες βιοαποβλήτων χωρητικότητας 
10 lt •216.000 βιοδιασπώμενες σακούλες 
μιας χρήσης10 lt 

Υπενθυμίζεται ότι πριν από λίγους μήνες 
ο Δήμος μας απέκτησε: 

•4 νέα απορριμματοφόρα - πλυντήρια 
κάδων για τα βιοαπόβλητα •4 νέα απορ-
ριμματοφόρα για την ανακύκλωση και τα 
σύμμεικτα •Φορτηγό με ανατρεπόμενη 
καρότσα, γερανό και αρπάγη •Φορτηγό 
όχημα με γάντζο (Ηοοk lift)  •Μικρό φορ-
τηγό •Πλυστικό μηχάνημα •Κάδους ανα-
κύκλωσης για 130 νέες στάσεις με χαρτί, 
μέταλλο, πλαστικό, γυαλί, ύφασμα και 

Άρχισαν νέες ασφαλτοστρώσεις
 στο Δήμο Βύρωνα

Ξεκίνησαν   από την οδό Μυσίας και την οδό  Φορμίωνος 
νέες ασφαλτοστρώσεις στον Δήμο Βύρωνα. Η σχετική σύμβαση 
που υπογάφηκε από τον Δήμαρχο Βύρωνα Γρηγόρη Κατωπόδη 
προβλέπει  ασφαλτοστρώσεις  προϋπολογισμού 500.000 € από 
ίδιους πόρους.

Η σύμβαση περιλαμβάνει ασφαλτοστρώσεις συνολικής επιφα-
νείας 24.000 τ.μ. και αφορά δρόμους που έχουν υποστεί κατα-
στροφές οδοστρώματος, όπως λακκούβες, εκτεταμένες επιφα-
νειακές ανωμαλίες λόγω διέλευσης βαρέων οχημάτων, τοπικές 
εκσκαφές από δίκτυα Οργανισμών Κοινής Ωφέλειας. 

Απομένει να συμβασιοποιηθεί -το αμέσως επόμενο διάστημα- 
ένα ακόμα μεγαλύτερο πρόγραμμα ασφαλτοστρώσεων που θα 
καλύψουν συνολική επιφάνεια 35.000 τ.μ. οδοστρώματος και 
θα κοστίσουν 2.000.000 €. Τα κονδύλια αυτά προέρχονται από 
ίδιους πόρους του Δήμου μας και από το Ταμείο Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας

ηλεκτρικές συσκευές •Βυθιζόμενα 
συστήματα υπόγειων κάδων (έχουν 
τοποθετηθεί ήδη 29 συστήματα και το 
έργο βρίσκεται σε εξέλιξη)

Όλος αυτό ο νέος εξοπλισμός πολ-
λαπλασιάζει τις δυνατότητες της υπη-
ρεσίας και δημιουργεί μεγάλες προ-
οπτικές στην περαιτέρω εξάπλωση 
της ανακύκλωσης, έναν τομέα  που ο 
Δήμος Βύρωνα πρωτοπορεί. Η προ-
σπάθεια συνεχίζεται, γιατί στην καθα-
ριότητα και την καθημερινότητα των 
πολιτών η προσπάθεια δεν σταματάει 
ποτέ! 

να! Πρόκειται για ένα εμβληματικό 
έργο για το οποίο εργαζόμαστε εδώ 
και αρκετά χρόνια, που θα βάλει 
τέλος στα προβλήματα ανεπαρκούς 
οδοφωτισμού σε αρκετές γειτονιές 
της πόλης. Η μεγάλη βελτίωση 
στην ποιότητα του νυχτερινού φω-
τισμού θα εμπεδώσει το αίσθημα 
ασφάλειας των πολιτών, ενώ θα 
σημάνει τεράστιο οικονομικό κέρ-
δος για το Δήμο μας από την εξοι-
κονόμηση ενέργειας και μεγάλο 
περιβαλλοντικό όφελος από την 
ορθολογικότερη αξιοποίηση της 
ηλεκτρικής ενέργειας».
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Γρηγόρης Κατωπόδης: Το διακύβευμα των Δημοτικών Εκλογών 2023

Μια πολύ όμορφη γιορτή ανακύκλωση για μικρούς και μεγάλους, έγινε 
στην πλατεία Γ. Κολλημένου (Τσιρακοπούλου), την Τετάρτη, 13 Σεπτεμβρί-
ου, ενώ ακολουθούν δύο ακόμα σε άλλες πλατείες της πόλης μας. 

Τα παιδιά που συμμετείχαν είχαν την ευκαιρία να κάνουν εικαστικές δη-
μιουργίες με θέμα την ανακύκλωση και τα χρώματα των κάδων ανάλογα 
με τα υλικά που μπαίνουν μέσα σε κάθε κάδο, να παίξουν παιχνίδια με θέμα 
την ανακύκλωση και να κάνουν face painting. 

Ο Δήμαρχος Άκης Κατωπόδης, αναφέρθηκε στην νέα εποχή για την κα-
θαριότητα και τη διαλογή στην πηγή που ξεκινάει με νέο εξοπλισμό και 
επιπλέον υλικά που διαχωρίζουμε όπως υπολείμματα τροφών, υφάσματα, 
συσκευές, τηγανέλαια.  

Μια ευχάριστη έκπληξη περίμενε τον αντιδήμαρχο Κώστα Αγγέλη όταν 
παρουσίαζε τους νέους κάδους σε ομάδα παιδιών από το πρώτο Δημοτικό: 
τα παιδιά ήταν όχι απλά ενημερωμένα αλλά και πολύ ενεργά. Η δουλειά 
που γίνεται με τα σχολεία για την ανακύκλωση και τα βιοαπόβλητα έχει 
αφήσει ένα θετικό αποτύπωμα για το παρόν και το μέλλον.Συνεχίζουμε και 
τις επόμενες δύο Τετάρτες με γιορτές Την Τετάρτη 20/9 : Πλατεία Αγίου Λα-
ζάρου 18.30 – 20.30  Την Τετάρτη 27/9 : Πλατεία Φατσέα 18.30 – 20.30 
Γιορτές μετά μουσικής, παιχνιδιών, face painting, μασκότ, ενη-
μέρωση για μικρούς και μεγάλους. Σας περιμένουμε ! Με τα παιδιά 
μπροστά, για το μέλλον που τους αξίζει!

Άρθρο του Δημάρχου Βύρωνα, Γρηγόρη 
Κατωπόδη

«Σχεδιάζουμε για τη  νέα 
θητεία  μια σειρά από έργα με 
εξασφαλισμένη χρηματοδότηση 

πάνω από 35 εκατομμύρια ευρώ»

«Ζητάμε να κριθούμε για 
τα πεπραγμένα, το ήθος και 
το ύφος της διοίκηση μας 
αλλά και για το σαφές και 
συγκεκριμένο σχέδιο που 
θέτουμε στην κρίση της 
κοινωνίας του Βύρωνα.»

«Διεκδικούμε την 
ψήφο των πολιτών για 
την αυτοδιοικητική μας 
πρόταση και όχι για να 
πάμε το Δήμο Βύρωνα, 

λάφυρο σε κάποιο 
κόμμα και να πάρουμε 
κομματικά εύσημα. »

Φίλες και φίλοι,

στις δημοτικές εκλογές του Οκτωβρίου κρίνεται, 
για άλλη μια φορά, η διοίκηση του Δήμου μας για 
την επόμενη πενταετία. Ο Δήμος είναι το πιο ση-
μαντικό κύτταρο διοίκησης της κοινωνίας, γιατί σε 
όλες τις περιστάσεις, είναι πιο κοντά στον πολίτη 
και τα καθημερινά προβλήματα του. 

Μια πολύ όμορφη γιορτή ανακύκλωσης στην πλατεία  Γ. Κολλημένου Τσιρακοπούλου), την Τετάρτη, 13/9

Με αυτή την έννοια, η επιλο-
γή της ψήφου στις επερχόμενες 
εκλογές είναι καλό να γίνεται με 
βάση το πρόγραμμα, το σχέδιο 
και την εν γένειπαρουσία των 
δημοτικών παρατάξεων και των 
ανθρώπων που τις αποτελούν. 
Η πολιτική τοποθέτηση καθενός 
και καθεμίας από εμάς, προφα-
νώς παίζει ρόλο, γιατί δείχνει την 
οπτική γωνία από την οποία βλέ-
πει τα πράγματα, όμως αυτό που 
έχει μεγαλύτερη σημασία είναι 
το έργο, το ήθος και το ύφος των 
υποψηφίων δημάρχων και των 
ανθρώπων που απαρτίζουν το 
ψηφοδέλτιο τους.

Η Στάση Βύρωνα βρίσκεται 
στη διοίκηση του Δήμου Βύ-
ρωνα εδώ και δύο θητείες. 
Έχει διαγράψει μια μεγάλη δι-
αδρομή και επομένως μπορεί 
να κριθεί από κάθε δημότη για 
τα έργα αλλά και τις παραλεί-
ψεις της. Για την προσφορά της 
στην κοινωνία, την έντιμη και 
χρηστή διαχείριση του δημόσιου 
χρήματος, την εγγύτητα στον 
πολίτη και τις ανάγκες του, για 
την κοινωνική της ευαισθησία, 
την αμεσότητα στην κατανό-
ηση των προβλημάτων αλλά 
και την αποτελεσματικότητα 
της στην εξεύρεση λύσεων. Σε 
όλα τα παραπάνω νομίζω ότι 
το πρόσημο της συνολικής μας 
πορείας, είναι θετικό! 

Δεν έχουμε λύσει όλα τα προ-
βλήματα του Δήμου, ούτε ισχυρι-
ζόμαστε ότι είμαστε αλάνθαστοι. 
Όμως είμαστε εδώ. Κάθε μέρα, 
κάθε στιγμή για να ακούσουμε 
τους πολίτες   και να δώσουμε 
λύση στα καθημερινά ζητήματα, 

ενώ παράλληλα σχεδιάσουμε 
το μέλλον της πόλης μας στο 
νέο αιώνα της ζωή της, καθώς 
ο Βύρωνας το 2024 γίνεται 100 
ετών! 

Με πολιτικό στίγμα αλλά 
χωρίς κομματική ταυτότητα, 
αντιμετωπίζουμε κάθε δημό-
τη με κατανόηση και διάθεση 
συνεννόησης, ανεξαρτήτως 
από το που ανήκει πολιτικά. 
Διεκδικούμε λοιπόν, μια νέα 
θητεία για να υλοποιήσουμε 
μια σειρά από έργα που 
έχουν μελετηθεί, σχεδιαστεί 
και έχουν εξασφαλισμένη 
χρηματοδότηση πάνω από 35 
εκατομμύρια ευρώ, τα οποία 
θα αλλάξουν τη φυσιογνωμία 
και την καθημερινότητα της 
πόλης μας.

Διεκδικούμε την ψήφο των 
πολιτών για την αυτοδιοικητική 
μας πρόταση και όχι για να πάμε 
το Δήμο Βύρωνα, λάφυρο σε 
κάποιο κόμμα και να πάρουμε 
κομματικά εύσημα. Ζούμε όλοι 
μας στο Βύρωνα, γνωρίζουμε 
τα προβλήματα του και αυτά 
είναι ο αντίπαλός μας. Όχι 

οι άλλες δημοτικές παρατάξεις 
που διεκδικούν το δήμο. Ζητάμε 
να συγκριθούμε μαζί τους και να 
κριθούμε για τα πεπραγμένα, το ήθος 
και το ύφος της διοίκηση μας αλλά 
και για το σαφές και συγκεκριμένο 
σχέδιο που θέτουμε στην κρίση της 
κοινωνίας του Βύρωνα. 

Την επαύριο των εκλογών θα εί-
μαστε όλοι ξανά εδώ! Στην ίδια 
γειτονιά. Όπως και τα προβλήματα. 
Το ερώτημα, επομένως, δεν είναι 
ποιος ανήκει πολιτικά πού και τι 
χρώμα θα βαφτεί ο δήμος μας στο 
χάρτη το βράδυ των εκλογών. Είναι 
ποιος μπορεί να αντιμετωπίσει κα-
λύτερα τα προβλήματα και ποιος θα 
είναι δίπλα στον πολίτη, τη δύσκολη 
ώρα. Χωρίς φιέστες, μεγάλα λόγια 
και πολιτική έπαρση αλλά ψύχραι-
μα, μεθοδικά, με σχέδιο, όραμα, 
κατανόηση και αγάπη για την πόλη 
και τους κατοίκους της!      



6 • Τεύχος #103, 83 • Σεπτέμβριος 2023

[Καισαριανή - Αρθρογραφία]

#ΣυνεχίζουμεΕνωμένοι

Ο Δήμαρχος που ενώνει την Καισαριανή
ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΟΣΚΟΠΟΥΛΟΣ

2019-2023:
Η ΚΑΙΣΑΡΙΑΝΗ ΑΛΛΑΖΕΙ

Στα 4 χρόνια της Δημοτικής μας αρχής
η Καισαριανή έγινε ξανά μια πόλη

που σέβεται τους πολίτες, το περιβάλλον και
την ιστορική και πολιτιστική κληρονομιά της.

22024-2028:
Η ΚΑΙΣΑΡΙΑΝΗ ΣΤΗ ΝΕΑ ΕΠΟΧΗ

Στις 8 Οκτωβρίου, ενωμένοι,
ζητάμε ισχυρή εντολή για να αλλάξουμε

την πόλη μας και να την οδηγήσουμε
στη νέα εποχή.

Στις 8 Οκτωβρίου η νίκη θα είναι
της της Καισαριανής.

Η ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ-ΜΕΡΣΙΝΗ ΚΑΜΠΑΚΑ ΣΤΗΝ «Ε»  

«Οφείλω να παλέψω για μια κοινωνία ίσων ευκαιριών»

Συνέντευξη της Σταυρούλας Μερσίνη 
Καμπάκα, LL.M Δικηγόρου, υποψήφια 
δημοτικής συμβούλου «Ενωμένη 
Καισαριανή», Επικεφαλής παράταξης 
«Καισαριανή Δημιουργία» στην «Ε»

Η Σταυρούλα Μερσίνη Καμπάκα, είναι 
επικεφαλής της παράταξης «Καισαριανή 
Δημιουργία», της παράταξης που άλλαξε 
τον ρου της ιστορίας στα αυτοδιοικητικά 
δρώμενα της Καισαριανή και άφησε 
αξιοσημείωτο έργο όταν διοίκησε το 
Δήμο επί δημαρχίας Αντώνη Καμπάκα.  

Στις επερχόμενες εκλογές η «Καισαριανή 
Δημιουργία», είναι η μία από τις τρεις 
παρατάξεις που ένωσαν τις δυνάμεις 
τους και δημιούργησαν την «Ενωμένη 
Καισαριανή» με επικεφαλής και 
υποψήφιο δήμαρχο τον δήμαρχο Χρήστο 
Βοσκόπουλο, ενώ η ίδια είναι υποψήφια 
δημοτική σύμβουλος.

Ποιος είναι κατά την άποψη σας, 
ο λόγος για τον οποίο οι πολίτες 
θα πρέπει να εμπιστευθούν την 
«Ενωμένη Καισαριανή»;

Η «Ενωμένη Καισαριανή» είναι μια 
ανεξάρτητη και πολυσυλλεκτική παράταξη 
αφού γεννήθηκε μέσα από την προσπάθεια 
των τριών συμπορευόμενων παρατάξεων, 
με αποδεδειγμένο έργο και γνώση, τριών 
παρατάξεων που έχουν διοικήσει και 
γνωρίζουν από «μέσα» τα προβλήματα, τις 
αδυναμίες αλλά και όσα μεγάλα μπορούν 
να γίνουν πραγματικότητα, έχοντας ως 
κοινό στόχο να γίνει η Καισαριανή η πόλη 
που της αξίζει και πρέπει να είναι.

Η ύπαρξη της, αποδεικνύει ότι κάθε 
εμπόδιο μπορεί να ξεπεραστεί αν 
πραγματικά το ενδιαφέρον μας για την 
Καισαριανή εκφραστεί στην πράξη, αφού 
εμείς, αφήσαμε πίσω τα αδιέξοδα «εγώ», 
προτάσσοντας τα συλλογικά «εμείς» με 
όραμα και σχέδιο για την Καισαριανή.

Πρόσφατα, εκδόθηκε το πρόγραμμα μας, 

που βάζει τις βάσεις για μια νέα Καισαριανή 
με πέντε βασικές προτεραιότητες και  55 
μεγάλα έργα και παρεμβάσεις που αλ-
λάζουν ήδη και θα αλλάξουν την πόλη.  
Είναι ένα ρεαλιστικό, πρωτοποριακό και  
«δουλεμένο»  πρόγραμμα και θέληση 
όλων μας είναι να διαβαστεί από κάθε 
πολίτη.

 
Ποιος είναι ο λόγος που 
καλείτε τους πολίτες να σας 
στηρίξουν με την ψήφο τους, ως 
υποψήφια δημοτική σύμβουλο; 

Αρχικά, με ειλικρίνεια θα ήθελα 
να αναφέρω, ότι όλοι οι υποψήφιοι 
δημοτικοί σύμβουλοι που συμμετέχουν 
στην «Ενωμένη Καισαριανή»,  τόσο οι 
συνοδοιπόροι μου που προέρχονται από 
την Παράταξη «Καισαριανή Δημιουργία» 
όσο και εκείνοι που προέρχονται από 
τις άλλες δύο παρατάξεις είναι ενεργοί 
πολίτες, που έχουν δώσει δείγματα 
γραφής στην πόλη, την αγαπούν και 
θέλουν να προσφέρουν σε αυτήν. 
Θα ήθελα σε αυτό το σημείο, να ξεκαθα-
ρίσω -επειδή έχει δημιουργηθεί μία σύγ-
χυση στους πολίτες με την λογική ότι είμαι 
επικεφαλής παράταξης - ότι για να εκλεγώ 
χρειάζομαι σταυρό προτίμησης και εγώ 
όπως και όλοι ανεξαιρέτως όσοι θέτουν 
υποψηφιότητα για δημοτικοί σύμβουλοι.

Ο λόγος που ζητώ την στήριξη και την 

ψήφο των συμπολιτών μου είναι γιατί έχω 
μάθει να μην συμβιβάζομαι με την εύκολη 
λύση, αλλά να επιζητώ την καλύτερη λύση 
σε κάθε πρόβλημα. Στην προσωπική 
μου ζωή, αλλά και ιδιαίτερα στην 
επαγγελματική μου ζωή ως δικηγόρος 
έχω μάθει να διαχειρίζομαι κρίσεις και 
να μην τα παρατάω μπροστά σε σύνθετα 
προβλήματα. Επιπλέον,  ως σύζυγος και 
μητέρα που μεγαλώνει την οικογένεια της 
σε αυτή την πόλη, γνωρίζω από πρώτο 
χέρι και με απασχολούν όσα απασχολούν 
κάθε  οικογένεια της πόλης μας, ενώ 
ως νέα γυναίκα οφείλω να παλέψω για 
μια κοινωνία ίσων ευκαιριών για όλες 
και όλους. Τέλος, προέρχομαι από μια 
οικογένεια που έχει προσφέρει στα κοινά 
της πόλης μας παρά πολλά χρόνια με 
ανιδιοτέλεια και επομένως θεωρώ και 
εγώ καθήκον μου να συμβάλω wordμε 
όλες μου τις δυνάμεις στην προσπάθεια 
που έχει ξεκινήσει για την πόλη μας. 
Δεσμεύομαι να συνεισφέρω με κάθε 
τρόπο στην προσπάθεια βελτίωσης της 
ποιότητας ζωής  και της καθημερινότητας 
μας. Είναι δικαίωμα μας να ζούμε σε 
μια πόλη χωρίς διακρίσεις, σύγχρονη 
και ανθρώπινη, σε μια πόλη που 
αφουγκράζεται τους δημότες παρέχοντας 
ίσες ευκαιρίες, σε μια πράσινη και εξω-
στρεφή  πόλη, σε μια πόλη που χαίρεσαι 
να ζεις.
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Υποψήφια Δημοτική Σύμβουλος 

ΠΗΝΕΛΟΠΗ
   ΔΑΦΝΗ

Ενωμένοι_Αλλάζουμε_τα_δεδομένα#

ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΑΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ 2004-2014

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 2002 ΕΩΣ ΣΗΜΕΡΑ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ

ΜΕΛΟΣ Δ.Σ Β3ΔΕΕΠ ΝΟΤΙΟΥ ΤΟΜΕΑ

   pinelopidafni      :
pinelopidafni@gmail.com

6944601199
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«Η ανυπαρξία δημοτικού έργου δεν συγκαλύπτεται με
μακέτες υποτιθέμενων έργων που  παραπέμπουν

σε σχέδια επί χάρτου»

Συνέντευξη στην «Ε»

Στις 8 Οκτωβρίου δίνετε μια 
δεύτερη μάχη για τη δημαρχία 
Καισαριανής. Ποια είναι η εκτίμησή 
σας; 

Μετά από τέσσερα χρόνια αδράνειας 
και στασιμότητας, κακοδιαχείρισης 
και αναποτελεσματικότητας 
συνεχίζουμε να δίνουμε μια μάχη για 
την ψυχή της Καισαριανής. Η πόλη 
μας δεν βρίσκεται στο επίπεδο που της 
αξίζει. Η εξέλιξή της δεν συμβαδίζει 
με τις σημερινές ανάγκες και 
απαιτήσεις. Στο τιμόνι της δημοτικής 
αρχής δεν υπήρχε μια ικανή και 
κατάλληλη ηγεσία να διαχειριστεί τα 
οξυμένα προβλήματα. Η δημαρχία 
του κ. Βοσκόπουλου αποδείχθηκε 
κατώτερη των περιστάσεων. Δεν 
έδωσε στην Καισαριανή την πνοή 
που χρειάζεται. Και το χειρότερο 
της στέρησε τη δυνατότητα να 
ακολουθήσει μια άλλη αναγεννητική 
πορεία. Η αναζωογόνηση, η 
ανάπτυξη είναι υποχρέωση του 
Δήμου. Πεποίθησή μου είναι ότι με 
ένα συγκεκριμένο σχέδιο, με σωστή 
μέθοδο και προπαντός με μια ικανή 
και επαρκή ηγεσία, μπορούμε να 
αντιμετωπίσουμε τα προβλήματα 
υστέρησης, δουλεύοντας 
ακατάπαυστα για μια ανθρώπινη και 
σύγχρονη Καισαριανή. 

Είστε πράγματι αισιόδοξη για τη 
μάχη της κάλπης; 

Οι πολίτες προσδοκούν σε μια νέα 
δημοτική αρχή που θα δώσει στην 
πόλη μας τη δυναμική που χρειάζεται. 
Το διαπιστώνω καθημερινά 
διατηρώντας μια ουσιαστική 
επικοινωνία μαζί τους. Πράγματι είμαι 
αισιόδοξη γιατί οι συνδημότες μου 
πιστεύουν ότι υπάρχει μια καλύτερη 
Καισαριανή για την οποία αξίζει 
να αγωνιστούμε. Την ανάγκη αυτή 
θεωρώ ότι εκφράζει και ενσαρκώνει 
η Ανεξάρτητη Δημοτική Κίνησή μας « 
Όμορφη Πόλη». 

Ασκείτε σκληρή κριτική στην 
τωρινή δημοτική αρχή και 
προσωπικά στον δήμαρχο. Μή-
πως είστε υπερβολική; 

Η κριτική που ασκούμε είναι 
επαρκώς θεμελιωμένη. Δεν 
εδράζεται σε εκτιμήσεις, ούτε 
υπαγορεύεται από κάποια τυφλή 
αντιπολιτευτική διάθεση. Απεναντίας 
εδράζεται σε πραγματικά γεγονότα. 
Αναμφισβήτητη αλήθεια είναι ότι 
ο Δήμος είναι υπερχρεωμένος. 

Βρίσκεται στα όρια της πτώχευσης. 
Πραγματικότητα είναι η κακή 
οικονομική διαχείριση. Το ίδιο και 
η έλλειψη επαρκούς καθαριότητας, 
η υποβάθμιση της ποιότητας ζωής, 
καθώς και η ανύπαρκτη δημοτική 
συγκοινωνία. Είναι υπερβολή 
όταν λέμε, ότι ο δημόσιος χώρος 
υποβαθμίζεται συνεχώς; Άλλωστε 
το διαπιστώνει ο καθένας όταν 
κυκλοφορεί πεζός στον Δήμο μας. 

Η κριτική είναι αναμφίβολα 
χρήσιμη και αναγκαία. Μήπως 
υποβαθμίζετε πλήρως το έργο της 
δημαρχίας του κ Βοσκόπουλου; 

Αν θέλουμε η κριτική να είναι 
χρήσιμη και αναγκαία, οφείλουμε 
να αξιολογήσουμε με σοβαρότητα 
και υπευθυνότητα την τετραετία 
του κ. Βοσκόπουλου. Το οφείλουμε 
στους πολίτες της Καισαριανής, το 
οφείλουμε στα παιδιά μας και στις 
νεότερες γενιές. Το οφείλουμε στην 
πόλη μας. 

Η κριτική που ασκούμε δεν είναι 
ανεδαφική, όταν επισημαίνουμε τα 

προβλήματα και τις ελλείψεις που 
αντιμετωπίζουμε, την ανεπάρκεια 
και τις καθυστερήσεις. Την αδιαφορία 
και την αμεριμνησία της δημοτικής 
αρχής. Τα παραδείγματα είναι πολλά. 
Όπως για παράδειγμα η υστέρηση στη 
συντήρηση σχολείων και παιδικών 
σταθμών. Ή όταν υποστηρίζουμε ότι 
σε μια περίοδο που οι κοινωνικές 
ανισότητες οξύνονται, εξαιτίας κυρίως 
του μεγάλου κύματος της ακρίβειας, 
η δημοτική αρχή στερείται παντελώς 
κοινωνικής πολιτικής. Να σας πω 
και κάτι άλλο. Ακόμη και τα συσσίτια 
στους οικονομικά αδύνατους έχουν 
συρρικνωθεί. Η ανυπαρξία λοιπόν 
δημοτικού έργου, είναι πασιφανής. 
Δεν συγκαλύπτεται με μεγαλόστομες 
διακηρύξεις. Ούτε βέβαια με 
διάφορες μακέτες υποτιθέμενων 
έργων που παραπέμπουν σε σχέδια 
επί χάρτου. 

Θέλετε να πείτε ότι τα 
όσα υποστηρίζει ο κύριος 
Βοσκόπουλος στερούνται 
πρακτικού αντικρίσματος; 

Προφανές είναι ότι τα ψεύτικά τα 

λόγια τα μεγάλα, υπολείπονται της 
πραγματικότητας. Το έλλειμμα έργου 
μαζί με την αναποτελεσματικότητα 
και την αδιαφάνεια, συνιστά την 
παταγώδη αποτυχία της απερχόμενης 
δημοτικής αρχής. Οι πολίτες της 
Καισαριανής αλλά και οι επισκέπτες, 
βλέπουν την πόλη μας να έχει μείνει 
πίσω. Το στίγμα της αποτυχίας 
του κυρίου Βοσκόπουλου είναι 
υπαρκτό και έντονο. Το γνωρίζουν οι 
δημότες της πόλης μου, που ανοικτά 
πλέον εκφράζουν τη δυσαρέσκειά 
τους. Η κρίση εμπιστοσύνης που 
αντιμετωπίζει η απερχόμενη 
δημοτική αρχή το επιβεβαιώνει με 
τον καλύτερο τρόπο. 

Πάντως μη ξεχνάτε ότι η 
δημοτική αρχή που πολύ 
αυστηρά επικρίνετε κλήθηκε 
να διαχειρισθεί τα ζητήματα της 
Καισαριανής, σε μια δύσκολη 
για τη χώρα περίοδο, με πρώτο 
το πρωτοφανές πρόβλημα 
της πανδημίας αλλά και τα 
συνακόλουθα. Δεν υπήρξαν 
λοιπόν εκ των πραγμάτων 
δυσκολίες που δυσχέραιναν το 
έργο της; 

Τα προβλήματα που αντιμετωπίσαμε 
ως χώρα ήταν ασφαλώς τεράστια. 
Μετά την υγειονομική κρίση βιώσαμε 
τις συνέπειες της ενεργειακής και 
κλιματικής κρίσης. Τα γεγονότα 
αυτά σε καμιά περίπτωση, δεν 
συνιστούν δικαιολογία ή πρόσχημα 
για τον οποιοδήποτε. Πόσο μάλλον 
για μια δημοτική αρχή. Απεναντίας 
στις κρίσεις δοκιμάζεται η 
αποτελεσματικότητα, η επάρκεια, 
η ικανότητα όλων μας. Η δημοτική 
αρχή Καισαριανής είχε όλες τις 
δυνατότητες και προϋποθέσεις να 
κάνει πράξη τα όσα είχε υποσχεθεί 
πριν τέσσερα χρόνια. Δεν την εμπόδισε 
κανείς Ούτε χρηματοδοτικοί πόροι 
της αφαιρέθηκαν, ούτε αντιμετώπισε 
προσκόμματα. 

Αν αυτά που υποστηρίζετε 
ισχύουν, εσείς ποια ερμηνεία 
δίνετε; 

Απλώς ο κ. Βοσκόπουλος 
αδυνατώντας να ανταποκριθεί 
στο ρόλο και τις ευθύνες του, 
επαναπαύτηκε στο δημαρχιακό 
θώκο κρυπτόμενος πίσω από τα 
προβλήματα της πανδημίας. Και το 
σημαντικότερο περιορίσθηκε σε 
μια μικροπολιτική διαχείριση των 
ζητημάτων του Δήμου, φροντίζοντας 
πρωτίστως την εξυπηρέτηση των 
φίλων και των ημετέρων της. Μάλιστα 
δεν είναι λίγες οι περιπτώσεις που 
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«Υπάρχει μια καλύτερη Καισαριανή 
για την οποία αξίζει να αγωνιστούμε» 

Εκατοντάδες Καισαριανιώτες παρακολούθησαν την ομιλία της υποψήφιας δημάρχου 
Καισαριανής Μπεττίνας Γραφίδου  και την παρουσίαση του συνδυασμού της «Όμορφης Πόλης».

οι αποφάσεις της δημοτικής αρχής 
βρίθουν από σκιερές πλευρές. 
Αποκαλυπτικό παράδειγμα είναι 
η πρόσφατη απόφασή της να 
προχωρήσει σε απευθείας ανάθεση 
έργου οδικής ασφάλειας ενός 
εκατομμυρίου ευρώ ( 1 εκατομμύριο 
ευρώ). Η άρνησή της να διεξάγει νέο 
διαγωνισμό δεν δικαιολογείται, όποια 
προσχήματα και αν επικαλείται. Είναι 
υπόλογη γι’ αυτή της την ενέργεια, 
που κουρελιάζει τη διαφάνεια. 

Όλοι κάνουν λόγο για την ανάγκη 
ανάπτυξης της Καισαριανής. Ποια 
είναι η δική σας πρόταση τώρα 
που διεκδικείται την εκλογή σας 
στο δημαρχιακό αξίωμα; 

Κατά τη γνώμη μου η Καισαριανή 
έχει ανάγκη ένα δυνατό και ισχυρό 
αναπτυξιακό άλμα. Με άλλα λόγια 
απαιτείται μια δυναμική αναγεννητική 
προσπάθεια που θα στηρίζεται σ’ 
όλους τους συντελεστές της κεντρικής 
διοίκησης και αυτοδιοίκησης. 
Ασφαλώς δεν αρκεί η βούληση. Ούτε 
οι μεγαλεπήβολες διακηρύξεις και 
οι υποσχέσεις που συγκρούονται 
με την πραγματικότητα. Χρειάζεται 
ρεαλιστικό σχέδιο, επεξεργασμένες 
πολιτικές και συνεργατική αντίληψη. 
Και προπαντός, η ενεργοποίηση της 
κοινωνίας των πολιτών. 

Ποιες είναι οι καίριες προτεραιό-
τητές σας; 

Η ανθρώπινη σύγχρονη και 
ανταγωνιστική Καισαριανή δεν 
είναι ένας άπιαστος στόχος. Ούτε 
μια κάλπικη υπόσχεση. Αντίθετα 

είναι το μεγάλο μας στοίχημα, το 
οποίο μπορούμε να κερδίσουμε 
αν δουλέψουμε σκληρά και 
αποτελεσματικά. Αναμφίβολα πρέπει 
να γίνουν πολλά. Φιλοδοξία μου, 
δέσμευσή μου είναι να σπάσουμε 
τον κύκλο των χαμένων ευκαιριών, 
να ανοίξουμε νέες προοπτικές, 
αξιοποιώντας τις ευκαιρίες και τις 
δυνατότητες που μας προσφέρονται. 
Αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητά 
μου είναι να καταστήσω τον Δήμο 
Καισαριανής ισχυρή πολιτική και 
αναπτυξιακή υποδομή. Επιβάλλεται 
να έχει ρόλο και λόγο σε όλα τα 
μεγάλα ζητήματα της περιοχής 
μας, ακόμη και αν δε εμπίπτουν 
στις αρμοδιότητές του. Η Κεντρική 
Διοίκηση αλλά και η Περιφέρεια δεν 
νοείται να σχεδιάζουν έργα στην πόλη 
μας, ερήμην του Δήμου. Χρειάζεται 
συνεργασία όλων, αφήνοντας στην 
άκρη αχρείαστους ανταγωνισμούς. 
Το δικαίωμα για μια καλύτερη ζωή 
στην Καισαριανή, είναι πάνω απ’ όλα 
απαίτηση των πολιτών της. Και κατ’ 
επέκταση του Δήμου, που δεν παύει 
να είναι ο αυθεντικός εκφραστής των 
αναγκών τους. 

Με ποιο τρόπο θα καταστήσετε 
εφικτή τη συνεργασία των 
μηχανισμών του κράτους και 
της Περιφέρειας με το Δήμο, 
τη στιγμή που όλοι γνωρίζουμε 
πως οι σχέσεις τους είναι 
ανταγωνιστικές για πολλούς και 
διάφορους λόγους; 

Η συνεργασία ωφελεί όλους. Μπο-
ρεί να είναι γόνιμη και αποτελεσμα-
τική όταν στηρίζεται σε κοινούς στό-
χους και σε κοινές επιδιώξεις. Μόνο 

εκείνοι που είναι δέσμιοι μικροπολι-
τικών σκοπιμοτήτων, δεν αντιλαμβά-
νονται την αυτονόητη αυτή παραδοχή. 
Προσωπικά προτάσσω την ανάγκη 
συνεργατικών πολιτικών, προκειμέ-
νου να τρέξουμε από κοινού τα απα-
ραίτητα και αναγκαία έργα. Στο πεδίο 
της γόνιμης συνεργασίας κρινόμαστε 
όλοι. Και κάτι άλλο εξίσου σημαντι-
κό. Η πρόοδος της Καισαριανής είναι 
δική μας υπόθεση. Εμείς πρέπει να 
υιοθετήσουμε μεσοπρόθεσμους και 
μακροπρόθεσμους στόχους, για την 
καθαριότητα, για το περιβάλλον, για 
την ποιότητα ζωής, για τις εμπορι-
κές και οικονομικές δραστηριότητες 
και πρωτίστως για τις ανάγκες της 
νέας γενιάς. Η εκπαίδευση, ο πολι-
τισμός, ο αθλητισμός συνιστούν για 
εμάς τις μεγάλες προκλήσεις στις 
οποίες οφείλουμε να ανταποκριθού-
με με πράξεις και έργα. Η «Όμορφη 
Πόλη», στο Πρόγραμμα για τη ζωή 
μας καταθέτει συγκεκριμένες και 
αναλυτικές προτάσεις για όλα τα 
καίρια ζητήματα. 

Μολονότι μιλάτε για συνεργασία, 
σε τοπικό επίπεδο δείχνετε να μη 
την επιδιώκετε, ενώ οι αντίπαλοί 
σας παραμερίζουν τις διαφορές 
τους διεκδικώντας από κοινού 
την ψήφο των πολιτών της 
Καισαριανής. 

Καταρχάς η συνεργασία όταν 
στηρίζεται στην ικανοποίηση 
προσωπικών φιλοδοξιών και 
μικροπολιτικών σκοπιμοτήτων, το 
βέβαιο είναι ότι αντιστρατεύεται 
τις ανάγκες και το συμφέρον των 
πολιτών της Καισαριανής. 

Η επιμονή στην εξυπηρέτηση 

ανομολόγητων επιδιώξεων, έρχεται 
να μας δείξει ότι οι ιθύνοντες 
ακολουθούν την πρακτική, ο 
σκοπός αγιάζει τα μέσα. Έτσι 
παλιές διαφορές ξεχνιούνται, οι 
ενστάσεις διαγράφονται. Οι χθεσινοί 
αντίπαλοι γίνονται συνέταιροι. Και το 
χειρότερο, οι επικαλούμενες αρχές 
και αξίες πολτοποιούνται δίχως 
την παραμικρή αναστολή. Τρανή 
απόδειξη, η ώσμωση της τωρινής 
δημοτικής αρχής με δημοτικές 
παρατάξεις, οι οποίες μέχρι πρότινος 
διακήρυσσαν την αυθυπαρξία τους, 
ακολουθώντας διαφορετικούς 
δρόμους. Παράδοξο αποτελεί και η 
υποψηφιότητα τριών ατόμων  από 
την «ίδια» οικογένεια. Οι πολίτες 
της Καισαριανής γνωρίζουν πλέον, 
ότι εκεί που τελειώνει η αξιοπιστία, 
η σοβαρότητα και η υπευθυνότητα, 
αρχίζει ο κυνισμός, ο αμοραλισμός 
ακόμη και η συναλλαγή. Μπορούν 
να κρίνουν και να αξιολογήσουν 
πράξεις και ενέργειες που εξυπη-
ρετούν, ευτελείς σκοπούς κάνοντας 
θρύψαλα την ανάγκη να υπάρχει 
ήθος στη δημόσια ζωή. Ο κίνδυνος 
απώλειας της εξουσίας, οδηγεί 
τους επίδοξους διεκδικητές της, 
σε θνησιγενείς συμπαρατάξεις και 
συνεργασίες. Η επερχόμενη ήττα 
τους οδηγεί σε ατελέσφορες και 
ευάλωτες επιλογές. 

Η «Όμορφη Πόλη» δίχως 
κομματικές δεσμεύσεις και 
προσωπικές εξυπηρετήσεις, 
στηρίζεται σε μια πολυσυλλεκτική 
συσπείρωση που μοναδικό στόχο έχει 
να καταστήσει το Δήμο Καισαριανής 
ένα πρότυπο σύγχρονης οργάνωσης 
και διοίκησης, αποτελεσματικότητας 
και συνεργατισμού.  

[Καισαριανή - Συνέντευξη]
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[Βύρωνας]

ΒΥΡΩΝΑΣ ΜΠΡΟΣΤΑ:  ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ ΤΟΥ «ΨΗΦΟΔΕΛΤΙΟΥ ΤΗΣ ΝΙΚΗΣ»
Ευρεία στήριξη για τον υποψήφιο δήμαρχο Μίλτο Μπαντή

Αθρόα υπήρξε η προσέλευση πολιτών 
στην παρουσίαση του «Ψηφοδελτίου της 
Νίκης», της παράταξης «Βύρωνας Μπροστά» 
με υποψήφιο δήμαρχο τον Μίλτο Μπαντή. 
Εκατοντάδες Βυρωνιώτες συμμετείχαν 
στην προεκλογική συγκέντρωση της 12ης 
Σεπτεμβρίου, στην πλατεία Καραολή 
&Δημητρίου. 

Στον λόγο του που απηύθυνε ο υποψήφιος 
δήμαρχος Μίλτος Μπαντής, ανέφερε μεταξύ 
άλλων: «Αποφασίσαμε να προχωρήσουμε 
μαζί. 

Σε μία πορεία δημιουργίας. Με μοναδικό 
γνώμονα, αυτή η πόλη, να βγει από το τέλμα 
που βρίσκεται τα τελευταία 9 χρόνια. Και να 
πάει επιτέλους Μπροστά! Γιατί μαζί, μπορούμε 
να καταφέρουμε ακόμη περισσότερα. Γιατί 
ενωμένοι, μπορούμε να αλλάξουμε τα 
δεδομένα στον τόπο μας!»

Ξεπερνώντας τις διαχωριστικές γραμμές 
του χθες, με την παρουσία τους, ο Νίκος 
Χαρδαλιάς, ο Χρήστος Γώγος, ο Παναγιώτης 
Κόνσουλας και φυσικά, ο υποψήφιος 
δήμαρχος Βύρωνα Μίλτος Μπαντής, έστει-
λαν το μήνυμα ότι «Μαζί αλλάζουμε τα 
δεδομένα στην πόλη μας! μαζί με όλους τις 
Βυρωνιώτισσες και τους Βυρωνιώτες, θα πάμε 
τον Βύρωνα Μπροστά και Μόνο Μπροστά!».

Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία 
τους ο υφυπουργός Οικονομικών Χάρης 
Θεοχάρης, ο υφυπουργός Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης Κωνσταντίνος Κυρανάκης, 
ο βουλευτής της Ν.Δ. Τάκης Θεοδωρικάκος, 
ο δήμαρχος Ελληνικού Αργυρούπολης 
Γιάννης Κωνσταντάτος (πρόεδρος ΣΠΑΥ) και 
ο δήμαρχος Δάφνης - Υμηττού Αναστάσιος 
Μπινίσκος, ο αντιπεριφερειάρχης Γιώργος 
Βλάχος καθώς και ο αντιπεριφερειάρχης 
καινοτομίας και επιχειρηματικότητας 

Νοτίου Τομέα Ηλίας Γρηγορίου. Παρό-
ντες ήταν επίσης, ο υποψήφιος δήμαρ-
χος Καισαριανής Ευγένιος Μαζαράκης, 
ο πρόεδρος ΔΕΕΠ Α’ Αθήνας Δημήτρης 

Αναγνωστόπουλος, ο πρόεδρος Β3 ΔΕΕΠ 
Νοτίου Τομέα Αναστάσιος Θωμαΐδης αλλά και 
ο διοικητής του Ασκληπιείου Βούλας Αιμίλιος 
Βουγιουκλάκης.
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Ηχηρό «παρών» και κλίμα νίκης από τους πολίτες του
Βύρωνα σε εκδήλωση του Αλέξη Σωτηρόπουλου

Πλήθος κόσμου παρέστη την 
Παρασκευή 15/09 σε εκδήλωση 
του υποψήφιου δημάρχου Βύρωνα 
και επικεφαλής του συνδυασμού 
«Δημοτική Κίνηση Πολιτών 
Βύρωνα : Δύναμη Ελπίδας» Αλέξη 
Σωτηρόπουλου, επιδεικνύοντας στην 
πράξη τη δυναμική που έχει διαμορ-
φώσει στην κοινωνία ο συνδυασμός 
του κ. Σωτηρόπουλου.

Η εκδήλωση, που έλαβε χώρα 
σε γνωστό καφέ-μπαρ της πόλης 
έγινε στο πλαίσιο της οικονομικής 
ενίσχυσης και ενδυνάμωσης 
του συνδυασμού «Δύναμη 
Ελπίδας». Όπως ανέφεραν τα μέλη 
του, ο Αλέξης Σωτηρόπουλος και 
ο συνδυασμός του πορεύονται με 
απόλυτη διαφάνεια στην προεκλογική 
εκστρατεία δίχως χορηγούς και 
«αόρατους» καθοδηγητές, έχοντας 
ως μεγάλο στήριγμα τους ίδιους 
τους πολίτες.

Στην εκδήλωση αυτή, πέρα από την 
αγάπη των πολιτών του Βύρωνα στο 
πρόσωπο του Αλέξη Σωτηρόπουλου, 
αποτυπώθηκε και το κλίμα 

ενθουσιασμού και νίκης στις κάλπες 
της 8ης Οκτωβρίου.

Ο υποψήφιος δήμαρχος Βύρωνα 
σε σύντομο χαιρετισμό του, αφού 
ευχαρίστησε από τα βάθη της 
καρδιάς του τους πολίτες για την 
«συγκλονιστική τους παρουσία» 
στην εκδήλωση, τόνισε πως με 
αυτήν «επιβεβαιώνονται με τον πιο 
περίτρανο τρόπο τα θετικά μηνύματα 
που λαμβάνουμε από κάθε γωνιά της 
πόλης μας εδώ και καιρό εγώ και οι 
συνεργάτες μου».

«Μια παρουσία που αποτελεί 
για εμάς ξεκάθαρο μήνυμα για 
το αποτέλεσμα των εκλογών της 
8ης Μαΐου και μας δίνει τη δύναμη να 
συνεχίσουμε αυτές τις 23 ημέρες που 
απομένουν, ακόμη πιο αποφασιστικά 
τον αγώνα για την αλλαγή στην πόλη 
μας», τόνισε ο κ. Σωτηρόπουλος 
καταχειροκροτούμενος, σπεύδοντας 
εν συνέχεια να προσθέσει 
πως «αποδεικνύει και αυτή (η 
παρουσία του κόσμου) ότι ήλθε 
επιτέλους η ώρα να αλλάξουμε σελίδα 
στην πόλη μας».

«Ήλθε η ώρα να βάλουμε τέλος στο 
φαύλο κύκλο της αδράνειας και της 
στασιμότητας», ανέφερε εμφατικά ο 
υποψήφιος δήμαρχος Βύρωνα και 
κάλεσε τους πολίτες να «αναδείξουν 
μια δημοτική αρχή που θα κάνει τον 
Βύρωνα μια πόλη πιο σύγχρονη, πιο 
ανθρώπινη, πιο καθαρή. Μια πόλη 
στην οποία θα αξίζει να ζεις και να 
δημιουργείς».

«Για τον σκοπό αυτό, σας καλώ στις 
ημέρες που απομένουν μέχρι τον 
πρώτο γύρο των αυτοδιοικητικών 
εκλογών της 8ης Οκτωβρίου να βγείτε 
έξω στην κοινωνία του Βύρωνα, 
να μεταδώσετε το μήνυμά μας. Να 
πείσουμε ακόμη περισσότερους 

Ο υποψήφιος δήμαρχος κάλεσε τους πολίτες να 
«αναδείξουν μια δημοτική αρχή που θα κάνει τον Βύρωνα, 
μια πόλη στην οποία θα αξίζει να ζεις και να δημιουργείς».

συμπολίτες μας να ενστερνιστούν 
το όραμα και τον αγώνα μας για 
τον Βύρωνα. Έναν αγώνα που θα 
οδηγήσει σ` ένα καλύτερο αύριο 
για την πόλη μας», ανέφερε ο 
Αλέξης Σωτηρόπουλος, εν μέσω 
επευφημιών από τους πολίτες που 
έδωσαν το «παρόν» στην εκδήλωση.

Και κατέληξε: «Πάμε λοιπόν μαζί για 
την αλλαγή στην πόλη μας. Πάμε μαζί 
για ένα καλύτερο Βύρωνα Πάμε μαζί 
για τον Βύρωνα που ονειρευόμαστε 
και μας αξίζει. Καλό μας αγώνα και με 
την νίκη. Σας ευχαριστώ και πάλι μέσα 
από τα βάθη της καρδιάς μου».

[Βύρωνας]
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[Βύρωνας][Περιφερειακές Εκλογές]
ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ ΓΙΑΣΣΑΣ, ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΚΕΝΤΡΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΤΤΙΚΗΣ
«Η ψυχή μου,  ο τόπος μας οι  άνθρωποι του.  Αττ ική Μπροστά!»

Γράφει ο Στυλιανός Γιασσάς,
Υποψήφιος Περιφερειακός 
Σύμβουλος Κεντρικού Τομέα 
Αττικής

Αγαπητοί συμπολίτες μου,
Είναι αδύνατο να φανταστεί κανείς 

τον Δυτικό Πολιτισμό και ειδικότερα τον 
Ευρωπαϊκό χωρίς να έρθει στο μυαλό 
του το “ελληνικό θαύμα” σε όλη του 
τη τελειότητα: γλυπτική, αρχιτεκτονι-
κή, λογοτεχνία, φιλοσοφία, επιστήμη ( 
Ουμπέρτο Έκο )

Εμείς σήμερα;
Η αρχιτεκτονική των ΗΠΑ  έχει 

εμπνευστεί από την Αρχαία Ελλάδα. 
Αυτή η αισθητική επιλογή είχε και 
εννοιολογική απήχηση, καθώς οι 
φιλοσοφικές αρχές της Αμερικανικής 
Ανεξαρτησίας βασίστηκαν σε ιδέες που 
προέρχονταν από την Αρχαία Ελλάδα. 
Ακολούθως η αρχές εκπαίδευσης σε 
σχολεία και πανεπιστήμια των ΗΠΑ, 
δομήθηκαν πάνω σε αρχαία ελληνικά 
πρότυπα.Ο τρόποςεκπαίδευσης των 
αρχαίων Ελλήνων, αποτέλεσε έμπνευση 
και εφαρμογή σε όλες τις εκπαιδευτικές 
βαθμίδες τους και στον αθλητισμό. 
Αισθητική, ισορροπία και αρμονία ήταν 
βασικές αρχές στην ζωή των προγόνων 
μας.

Εμείς σήμερα;
Έχουμε ακούσει πολλές φορές και όχι 

μόνο από συμπατριώτες μας, ότι ζούμε 
στην ωραιότερη χώρα του κόσμου. 
Έτσι δεν είναι; Δεν είναι τυχαίο, που όλο 
και περισσότερο τα τελευταία χρόνια, 
βλέπουμε Ευρωπαίους και όχι μόνο, 
να επιλέγουν την Ελλάδα ως μόνιμη 
κατοικία μετά τη συνταξιοδότηση για να 
περάσουν το υπόλοιπο της ζωής τους.

Ο τόπος μας και οι συνάνθρωποί 
μας χρειάζονται αγάπη, φροντίδα 
και προσπάθεια από τον  καθένα 
μας ανάλογα το μετερίζι του, για την 
βελτίωση της ποιότητας ζωής όλων μας, 
με ιδιαίτερη ευαισθησία στις ανάγκες 
των ΑμεΑ. Δουλεύοντας για το σύνολο 
δουλεύουμε για εμάς τους ιδίους και για 
το μέλλον των παιδιών μας.

Γεννήθηκα στη μυροβόλο Χίο και στα 
15 μου έφυγα για τις ΗΠΑ,κάτι σύνηθες 
για τα αγόρια του τόπου μου κυρίως 
πριν το 1970. Συνέχισα τις σπουδές 
μου εκεί, ενώ παράλληλα εργαζόμουν 
καθημερινά για την επιβίωση και τις 
σπουδές. Στην εργασία είχα μυηθεί από 
μικρότερη ηλικία αφού από την Ε’ Δη-
μοτικού εργαζόμουν ως μουσικός στη 
Φιλαρμονική του Δήμου Χίου. Κατά την 
διάρκεια των σπουδών εργάστηκα σε 
κατασκευαστικές εταιρίες και κυρίως 

στην εστίαση, ξενοδοχειακά και τουρι-
σμό στις ΗΠΑ και Βόρεια Ιταλία. Ολο-
κλήρωσα τις σπουδές μου στην Ιατρική 
Σχολή με άριστα. 

Μετά την στρατιωτική μου θητεία 
ορκίστηκα Έφεδρος Ανθυπίατρος 
και ακολούθως ολοκλήρωσα την 
υποχρεωτική υπηρεσία υπαίθρου ως 
αγροτικός ιατρός στο Περιφερειακό 
Ιατρείο της νήσου Κίμωλος των 
Κυκλάδων. Στη συνέχεια ολοκλήρω-
σα την ειδικότητά μου στην Παθολογία 
– Ογκολογία στη Πανεπιστημιακή 
Ογκολογική Κλινική του ΠΑΓΝΗ 
της Κρήτης και μετεκπαιδεύτηκα στην 
Ογκολογική Κλινική Beatson Oncology 
Center, στη Γλασκόβη του Ηνωμένου 
Βασιλείου στο Πανεπιστημιακό 
Ογκολογικό Νοσοκομείο Western In-
firmary of Glascow University. 

Έχω εργαστεί σε αρκετά Νοσοκομεία 
της Αττικής στονδημόσιο και ιδιωτικό 
τομέα. Ήμουν Δ/ντής της Γ’ 
Ογκολογικής Κλινικής του Ιασώ Gen-
eral (σήμερα Metropolitan General) 
και από το 2018 έως και σήμερα είμαι 
Δ/ντής της Β’ Ογκολογικής Κλινικής 
στο Νοσ. ΙΑΣΩ και της Μονάδας 
Έρευνας αντίστοιχα. 

Έχω συμμετοχή σε πολλές ιατρικές 
μελέτες και συγγραφή σε διεθνή και 
εθνικά περιοδικά. Συμμετέχω ως 
ομιλητής, προεδρείο, η σχολιαστής 
σε ογκολογικά συνέδρια,αλλά και σε 
καμπάνιες ενημέρωσης ασθενών και 
πολιτών. Αναλαμβάνω αφιλοκερδώς 
στη κλινική μου τη θεραπευτική 
αντιμετώπιση ογκολογικών ασθενών 
που αντιμετωπίζουν οικονομικό 
πρόβλημα αλλά  και περιστατικών της 
«ΕΜΕΙΣ» ως συνεργάτης και ιδρυτικό 
μέλος της.

Είμαι παντρεμένος με την ιατρό 
Αιματολόγο Ειρήνη Καΐτσα και είμαι 
πατέρας του Στράτου και του Μιχάλη, 
φοιτητές της σχολής Ναυπηγών 
Μηχανολόγων στο Πανεπιστήμιο του 

NewCastle στο Ηνωμένο Βασίλειο.
Ως γιατρός έχω μάθει να προσφέρω 

άμεσα και με μεγάλη ευχαρίστηση 
όφελος στους συνανθρώπους μουπου 
με τιμούν, αφού μου εμπιστεύονται το 
πολυτιμότερό τους αγαθό, τη ζωή τους. 
Είναι δυνατόν να μην κάνεις τα πάντα για 
αυτούς;

Αγαπώ τον τόπο μας και τους 
ανθρώπους του και θέλω να προσφέρω 
ότι μπορώ ώστε να βοηθήσω να γίνει 
καλύτερος, βελτιώνοντας την ποιότητα 
ζωής  των συμπολιτών μας. Για τον λόγο 
αυτό θέτω τον εαυτό μου υποψήφιο, 
αγωνιζόμενος δίπλα στον Νίκο 
Χαρδαλιά, με τον συνδυασμό ΑΤΤΙΚΗ 
ΜΠΡΟΣΤΑ.

Η ψυχή μου ο τόπος μας και οι 
άνθρωποί του.

ΑΤΤΙΚΗ ΜΠΡΟΣΤΑ

Ευχαριστώ για την εμπιστοσύνη

•Παθολόγος -Ογκολόγος 
Διευθυντής Β Ογκολογικής Κλινικής ΙΑΣΩ 
•Υποψήφιος Περιφερειακός Σύμβουλος 

Κεντρικού Τομέα 
•Μέλος ΕΟΠΕ ( Εταιρεία Ογκολόγων 

Παθολόγων Ελλάδος)
•Μέλος ESMO ( European Society for 

Medical Oncology)
•Μέλος ASCO (American Society for Clin-

ical Oncology)
•Μέλος HORG   ( HELLENIC RESEARCH 

GROUP )
•Δ/ΝΤΗΣ ΕΡΕΥΝΗΤΙΚΗΣ ΟΓΚΟΛΟΓΙΚΗΣ     

ΟΜΑΔΑΣ ΝΟΣ. ΙΑΣΩ ( Β΄ΟΓΚ.)
•ΜΕΛΟΣ ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΗΣ ΟΜΑΔΑΣ «ΕΜΕΙΣ»
•ΜΕΛΟΣ AHEPA HELLAS ΑΓΙΑΣ ΦΙΛΟΘΕΗ 

HJ-40 ΨΥΧΙΚΟΥ
•ΜΕΛΟΣ ΕΛΙΣΜΕ ( ΕΛΛΗΝΙΚΌ ΙΝΣΤΙΤΟΎΤΟ 

ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΏΝ ΜΕΛΕΤΏΝ)
•MEΛΟΣ ΑΘΗΝΑΙΚΗΣ ΛΕΣΧΗ
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[Βύρωνας - Συνέντευξη]

O ΒΥΡΩΝΙΩΤΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΣ

«Ευκαιρία για το Βύρωνα μας οι

«Όποιος ισχυρίζεται ότι δεν θα άλλαζε τίποτε από το παρελθόν, θα του 
έλεγα ότι είναι αρκετά εγωιστής και ίσως δεν κάνει για την πολιτική»

δεν κατέστη δυνατό να ενταχθεί στον 
μετέπειτα σχεδιασμό και την επέκταση 
της γραμμής 4.

Σημαντική στιγμή για μένα ήταν και  η 
παραίτησή μου από την Επιτροπή Ποιό-
τητας Ζωής, λίγο πριν τα Χριστούγεννα 
του 2017, αναγκάζοντας ουσιαστικά με 
την κίνηση αυτή και τον αντίκτυπο που 
είχε, την δημοτική αρχή Κατωπόδη να 
πάρει πίσω την απόφαση για 4.000 πε-
ρίπου κατασχετήρια σε τραπεζικούς λο-
γαριασμούς δημοτών για μικροποσά, εν 
μέσω Χριστουγέννων και εορτών.

 
Στο συγκεκριμένο διάστημα 

υπήρξαν ζητήματα που πιστεύετε 
ότι έπρεπε να είχατε χειριστεί δια-
φορετικά;

 
Δεν γεννήθηκα πολιτικός, μπήκα 

όμως στην αυτοδιοίκηση και την πολιτι-
κή από νεαρή ηλικία, οπότε έκανα πολ-
λά και σωστά βήματα αλλά και αρκετά 
λάθη σε όλη αυτή την διαδρομή, κερδί-
ζοντας όμως γνώση και εμπειρίες που 
σε κάθε άλλη περίπτωση δεν θα είχα 

αποκτήσει στη ζωή μου.
Πολλές φορές λέω στους φίλους μου 

ότι με τον σημερινό τρόπο σκέψης μου 
και τα βιώματα μου μέχρι τώρα, το χθες 
θα ήταν ίσως καλύτερο και πολύ δια-
φορετικό, υιοθετώντας το ρητό «στερνή 
μου γνώση να σε είχα πρώτα». Είναι 
καθαρά θέμα εμπειριών, σκληρής δου-
λειάς, σωστής διαχείρισης των στόχων 
μας και των φιλοδοξιών που έχουμε 
ως άνθρωποι και εντέλει των επιλογών 
μας.

Όποιος ισχυρίζεται ότι δεν θα άλλαζε 
τίποτε από το παρελθόν, θα του έλεγα ότι 
είναι αρκετά εγωιστής και ίσως δεν κά-
νει για την πολιτική. Νέα δεδομένα μπο-
ρούν να αλλάξουν την πορεία μας  και 
αν μιλάμε για την αυτοδιοίκηση, μπορεί 
να αλλάξουν μέσα σε μια μέρα ή ακόμη 
και σε μια ώρα. Πρόσφατο παράδειγμα 
οι καταστροφικές πλημμύρες στη Θεσ-
σαλία, που στοίχισαν σε ζωές και περι-
ουσίες.

 
Είναι γνωστό ότι ανήκατε ανέ-

καθεν στον χώρο της Κεντροαρι-

στεράς.  Το 1981, σε ηλικία μόλις 
13 ετών, κρατούσατε τη σημαία 
του ΠΑΣΟΚ σε συγκέντρωση του 
Ανδρέα Παπανδρέου. Υπήρξατε 
μέλος και στέλεχος του Κινήμα-
τος για δεκαετίες. Δεν το εγκα-
ταλείψατε ούτε όταν κατέρρευσε 
στις εκλογές του 2015 και έλαβε 
μόλις 4,68%. Για τους παραπά-
νω λόγους, προκάλεσε αίσθηση 
η απόφασή σας να παραιτηθείτε 
από την αιρετή θέση του αναπλη-
ρωτή γραμματέα της Νομαρχια-
κής Επιτροπής ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝ.ΑΛ 
Ανατολικής Αττικής όσο και από 
την ιδιότητα του μέλους του κόμ-
ματος. Θέλετε να μας πείτε πε-
ρισσότερα για τη συγκεκριμένη 
επιλογή σας;

 
Δεν έχω να προσθέσω κάτι παραπά-

νω πέρα από την πρόσφατη (17/08/2023) 
ανακοίνωσή μου: «Αγαπημένοι μου 
φίλοι και φίλες, σήμερα υπέβαλα την 
παραίτηση μου, τόσο από την αιρετή 
θέση του αναπληρωτή γραμματέα της 

Κύριε Κόνσουλα, εκλεγήκατε ως 
επικεφαλής παράταξης της δημοτι-
κής αντιπολίτευσης στο Δήμο Βύ-
ρωνα την περίοδο 2002-2019 και 
μάλιστα διατελέσατε για δύο θητείες 
(2006-2014) επικεφαλής της μείζο-
νος δημοτικής αντιπολίτευσης. Ποιες 
ήταν οι σημαντικότερες μάχες που 
δώσατε και σε ποιες περιπτώσεις θε-
ωρείτε ότι δικαιωθήκατε;

 
Καταρχήν θα ήθελα να σας ευχαρι-

στήσω για την δυνατότητα που μου δί-
νετε να εκφράσω τις απόψεις μου μέσω 
αυτής της  συνέντευξης στην εφημερίδα 
«Επικοινωνία» αλλά και σε εσάς προ-
σωπικά. 

Είναι γεγονός ότι οι τέσσερις κατά σει-
ρά θητείες μου στο δημοτικό συμβού-
λιο του δήμου Βύρωνα (συνολικά 17 
χρόνια), ήταν ένα πολύ μεγάλο σχολείο 
για μένα και μου έδωσε τις βάσεις, την 
εμπειρία αλλά και την βαθιά γνώση της 
Αυτοδιοίκησης και της  πολιτικής.

Ο Δήμος μας είχε αρκετά ζητήματα 
όλα αυτά τα χρόνια, τα οποία είτε πέρ-
ναγαν μέσα από την σύγκρουση συ-
μπολίτευσης - αντιπολίτευσης είτε μέσα 
από ένα κοινό μέτωπο απέναντι σε εξω-
γενείς παράγοντες, στο τέλος βρίσκαμε 
την πιο σωστή λύση.

Τι να πρωτοθυμηθώ, 17 χρόνια είναι 
πάρα πολλά. Θα σταθώ επιγραμματικά 
σε κάποια γεγονότα, όπως στην αποτρο-
πή της δημιουργίας ενός τεράστιου συ-
νοδικού κέντρου 40.000 τ.μ στην καρδιά 
του Υμηττού από την εκκλησία, με την 
συμπαγή αντίδραση όλων των δημοτι-
κών παρατάξεων του δήμου, την δημι-
ουργία των μεγάλων έργων της οκτα-
ετίας 2002-2010, όπως για παράδειγμα 
το πάρκο της Καραολή Δημητρίου, στα 
οποία ως αξιωματική αντιπολίτευση 
σταθήκαμε αρωγοί, την δημιουργία του 
κλειστού βιοκλιματικού κολυμβητηρί-
ου που πήρε και το όνομα του χρυσού 
παραολυμπιονίκη και δημοτικού συμ-
βούλου της παράταξης μας Χρήστου 
Ταμπαξή, την «κόντρα» μας με την τότε 
δημοτική αρχή Χαρδαλιά για μια σειρά 
ζητημάτων όπως τα θέατρα βράχων, τα 
υψηλά δυνητικά τέλη που είχαν επιβλη-
θεί, τα οικονομικά ζητήματα του δήμου 
και της δημοτικής επιχείρησης (ΔΕ-
ΑΔΒ), μέχρι και τον αγώνα για τα σχο-
λεία του δήμου μας, το 4ο Δημοτικό του 
Χαραλαμποπούλου, στο οποίο ως παιδί 
ήμουν μαθητής και ακόμη δυστυχώς 
παραμένει το ίδιο, χωρίς καμία ουσια-
στική λύση. 

Επίσης, θυμάμαι τον αγώνα που κά-
ναμε για να έρθει το Μετρό με την γραμ-
μή 4 στο Βύρωνα, είχαμε συμφωνήσει 
με τον τότε αρμόδιο υπουργό αλλά και 
με τον διευθύνοντα σύμβουλο της Ατ-
τικό Μετρό και τελικά με τις εναλλαγές 
των κυβερνήσεων, για άγνωστο λόγο 
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[Βύρωνας - Συνέντευξη]

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΟΝΣΟΥΛΑΣ ΣΤΗΝ «Ε»
υποψηφιότητες Μπαντή και Χαρδαλιά»

Από αριστερά: Χρήστος Γώγος, Μίλτος Μπαντής, Νίκος Χαρδαλιάς και Παναγιώτης Κόνσουλας

Νομαρχιακής Επιτροπής ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝ.
ΑΛ Ανατολικής Αττικής όσο και από την 
ιδιότητα του μέλους του κόμματος. Εύ-
χομαι ολόψυχα σε κάθε ένα από τα στε-
λέχη, τις φίλες και τους φίλους με τους 
οποίους πορευτήκαμε μαζί όλα αυτά 
τα χρόνια, καλή δύναμη στους δύσκο-
λους αγώνες που έχουν μπροστά τους 
το επόμενο διάστημα, ώστε να ξαναγί-
νει το ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝ.ΑΛ ένα κόμμα με 
μεγάλη απήχηση στην κοινωνία, χωρίς 
"ομάδες" και "ημέτερους", το οποίο θα 
αγκαλιάζει ισότιμα όλα τα στελέχη και τα 
μέλη του και πάνω απ’ όλα τους πολί-
τες και τον ελληνικό λαό. Τέλος, ευχαρι-
στώ μέσα από την καρδιά μου, όσες και 
όσους με στήριξαν σε κάθε πολιτικό μου 
εγχείρημα μέχρι σήμερα».

 
Το 2014, χαιρετίσατε την αλλαγή 

σελίδας στο Βύρωνα και τη νίκη 
του Άκη Κατωπόδη στο Βύρωνα 
έναντι του Χρήστου Γώγου. Σήμε-
ρα που ο κ. Κατωπόδης διεκδικεί 
μία τρίτη δημαρχιακή θητεία, πως 
αξιολογείτε το έργο του;

 
Είχα την τύχη να γνωρίσω όλους τους 

δημάρχους του Βύρωνα, από την εποχή 
και μετά του αείμνηστου Θεόφιλου Φα-
τσέα και κατόπιν του Δημήτρη Νικολα-

ΐδη -με τον οποίο είχε εκλεγεί το 1990 
πρώτος σε σταυρούς ως δημοτικός 
σύμβουλος ο συγχωρεμένος ο πατέ-
ρας μου Γιάννης Κόνσουλας- αλλά και 
τον Νίκο Ρογκάκο, τον Νίκο Χαρδαλιά 
και τον Γρηγόρη Κατωπόδη. Μάλιστα 
με τους τρεις τελευταίους συνυπήρξαμε 
και στα δημοτικά συμβούλια μεταξύ των 
ετών 2002 και 2019.

Όλοι οι δήμαρχοι που πέρασαν από 
τον Βύρωνα ήταν κατά τη γνώμη μου 
αγωνιστές και ο καθένας με τον δικό 
του τρόπο άφησε το αποτύπωμα του στο 
βαθμό που μπόρεσε και που τελικά του 
αναλογούσε.

Για αυτό και έχω την συνείδηση μου 
ήσυχη κάνοντας μια μικρή αναδρο-
μή, αφού έδωσα την προσωπική μου 
«στήριξη» σχεδόν σε όλους, στον Νίκο 
Ρογκάκο το 2002 στον β’ γυρο, στον 
Γρηγόρη Κατωπόδη το 2014 επίσης 
στον β’ γύρο, πλην βεβαίως του Νίκου 
Χαρδαλιά με τον οποίο είχαμε πολύ με-
γάλη αντιπαράθεση, κυρίως μεταξύ των 
εκλογικών αναμετρήσεων του 2006 και 
2010 όπου πολλές φορές υπερβήκαμε 
και οι δύο τα όρια του πολιτικού πολι-
τισμού κατά την διεκδίκηση του δήμου.

Στήριξα τον Κατωπόδη στο β’ γύρο το 
2014, γιατί πίστευα ότι έπρεπε να δοθεί 
μία ευκαιρία σε έναν δήμαρχο που υπο-

σχόταν ένα δημοκρατικό - προοδευτικό 
μοντέλο διοίκησης του Δήμου μας, με 
έμφαση στη μέριμνα για την καθημερι-
νότητα των πολιτών. Ωστόσο, μετά από 
τις δύο θητείες Κατωπόδη, διαπιστώ-
νω ότι ο Δήμος έχει περιέλθει σε στα-
σιμότητα. Τα έργα που έχουν γίνει είναι 
σαφέστατα πολύ λιγότερα από αυτά της 
περιόδου Χαρδαλιά και παράλληλα, έγι-
ναν λάθος χειρισμοί σε πολλά ζητήματα, 
όπως στις υποθέσεις των απαλλοτρι-
ώσεων (Νεράιδα και Βουτζά) αλλά και 
της ανακατασκευής του 4ου Δημοτικού 
Σχολείου (Χαραλαμπόπουλου).

 Πρόσφατα σας είδαμε σε κοινές 
προεκλογικές συγκεντρώσεις με 
τον Νίκο Χαρδαλιά και τον Μίλτο 
Μπαντή. Σε αυτές ανακοινώθηκε 
δημόσια η στήριξή σας στους συν-
δυασμούς Χαρδαλιά για την Περι-
φέρεια Αττικής και Μπαντή για τον 
Δήμο Βύρωνα. Η απόφασή σας 
εξέπληξε δεδομένου ότι υπήρξατε 
ο πιο σκληρός πολιτικός αντίπα-
λος του Χαρδαλιά. Αλλά και όσον 
αφορά τον κ. Μπαντή μόνο ανα-
μενόμενη δεν ήταν. Τι συνετέλεσε 
στην αλλαγή της στάσης σας;

 Εάν έχετε παρακολουθήσει την πο-
ρεία μου, ήδη από το 2019 στο β’ γύρο, 

είχα στηρίξει και τον Χρήστο Γώγο. Η 
απρόσμενη όμως για αρκετούς αλλά 
και πολύ ευχάριστη για κάποιους άλ-
λους συνένωση δυνάμεων μεταξύ Μίλ-
του Μπαντή και Χρήστου Γώγου έδωσε 
λύση σε όσους επιθυμούσαν μια νέα  
και δημιουργική πορεία στην πόλη που 
γεννηθήκαμε. Με τον Μίλτο Μπαντή 
συνυπήρξαμε στα δημοτικά συμβούλια 
από το 2006 ως το 2019 και γνωρίζω 
πάρα πολύ καλά το ήθος του, την ευ-
γένεια του, τη γνώση και την πολυετή 
εμπειρία του στα αυτοδιοικητικά, κάτι 
που χρειάζεται όσο ποτέ άλλοτε η πόλη 
μας, εδώ και τώρα.

Η προσωπική πρόσκληση εξάλλου 
του υποψήφιου και αυριανού Βυρω-
νιώτη περιφερειάρχη Αττικής Νίκου 
Χαρδαλιά με στόχο τη συνένωση δυ-
νάμεων στο Βύρωνα, δεν άφησε περι-
θώρια αλλά και κανέναν ασυγκίνητο, 
ούτε φυσικά και μένα. Για κανένα λόγο, 
προσωπικό, εγωϊστικό, μικροπολιτικό ή 
άλλο, δεν θα ήθελα να χαθεί αυτή η μο-
ναδική ευκαιρία για την πόλη μας, τον 
Βύρωνα της καρδιάς  μας.  Με δήμαρχο 
τον Μίλτο Μπαντή και Περιφερειάρχη 
Αττικής τον Νίκο Χαρδαλιά η πόλη μας 
θα πάει μόνο Μπροστά την επόμενη πε-
νταετία και ο νοών νοείτω!

Το παρελθόν είναι παρελθόν, προχω-
ράμε με Βύρωνα και Αττική Μπροστά, 
προχωράμε στο μέλλον και ας κατηγο-
ρηθώ για αυτό, κυρίως από τους μικρό-
ψυχους της πολιτικής του τόπου μας, 
που επιθυμούσαν γιατί έτσι μάλλον τους 
εξυπηρετούσε, να είναι «μαλωμένοι» 
για πάντα, ο Γώγος με τον Μπαντή και ο 
Χαρδαλιάς με τον Κόνσουλα…Μετά την 
τρίτη όμως φορά κάποιοι ίσως αναγκα-
στούν να πάνε σπίτι τους!

 
Μας έκανε εντύπωση το γεγονός 

ότι αρκετοί άνθρωποι που υπήρ-
ξαν στενοί συνεργάτες σας στο 
παρελθόν, σήμερα είναι υποψή-
φιοι δημοτικοί σύμβουλοι με τον 
κ. Μπαντή. Είχατε κάποιο ρόλο σε 
αυτή την εξέλιξη;

 
Δεν είμαι μόνος μου, πότε δεν ήμουν, 

έχω φυσικά κι εγώ λόγω της πολιτικής 
μου ενασχόλησης μερικούς «εχθρούς» 
αλλά σίγουρα έχω και περισσότερους 
φίλους, αυτοί στηρίζουν τις αποφάσεις 
που παίρνουμε όλοι μαζί σαν μια γρο-
θιά, με γνώμονα το καλό της πόλης μας, 
κάτι στο οποίο όλοι συμφωνούμε.

Με μεγάλη ικανοποίηση μάλιστα, δεν 
σας κρύβω ότι στο ψηφοδέλτιο του Μίλ-
του Μπαντή, συμμετέχουν τουλάχιστον 
15 υποψήφιοι και υποψήφιες με τους 
οποίους έχω συνεργαστεί στο παρελθόν 
στα ψηφοδέλτια μας αλλά και γενικότε-
ρα στην αυτοδιοικητική και πολιτική δι-
αδρομή μου μέχρι σήμερα.
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Ζωγράφου - Συνέντευξη

ΚΩΝΣΤΑΝΤ ΙΝΟΣ  Π ΙΤΣ ΙΟΣ
Υποψήφιος δημοτικός σύμβουλος Ζωγράφου

«Θέλουμε να αλλάξουμε τον τρόπο 
εξυπηρέτησης των πολιτών με 

καλύτερες υπηρεσίες».

«Ο Δήμος χρειάζεται ανθρώπους 
με ήθος, γνώση, θέληση και 
αυτοδιοικητικές ικανότητες».

Συνέντευξη στην «Ε»
H Τίνα Καφατσάκη επέλεξε 

εσάς ή εσείς την Τίνα 
Καφατσάκη;

Ο τρόπος διοίκησης του Θώδα, η 
ανεξαρτητοποίηση μου, καθότι αρ-
νήθηκα να είμαι ένα άβουλο πλάσμα 
χωρίς προτάσεις και κριτική, παρά 
μονάχα να υπάρχω για να συμπλη-
ρώνω το ποσοστό ψηφοφορίας 
στο Δημοτικό Συμβούλιο, με έκανε  
κατ’επανάληψη να μην συμφωνώ 
με τις αποφάσεις της υφιστάμενης 
διοίκησης, γεγονός που οδήγησε 
στην διάσπαση της σχέσης μας και 
την αναγκαστική αποχώρηση μου. 

Δεν εκτιμήθηκε ο χαρακτήρας 
μου, τα προσόντα μου και τα πτυχία 
μου καθώς και η διάθεσή μου να 
προσφέρω ανιδιοτελώς στο Δήμο 
Ζωγράφου, στο δήμο που γεννήθηκα, 
μεγάλωσα και διαμένω έως σήμερα. 

Εκ τότε ως ανεξάρτητος δημοτικός 
σύμβουλος με δικαίωμα ψήφου και 
με την απελευθέρωση της έκφρασης 
του λόγου μου στα θέματα του 
Δημοτικού Συμβουλίου και στο δικό 
μου γίγνεσθαι και ως εκλεγμένος από 
τους συμπολίτες μου στο χώρο αυτό, 
ακούω και λαμβάνω υπόψη μου 
όλες τις προτάσεις και αντιπροτάσεις 
των επικεφαλής των παρατάξεων 
αλλά και των δημοτικών συμβούλων 
τους. 

Εκτιμήθηκε και από τις 
δυο πλευρές η ειλικρίνεια, η 
δυναμικότητα, οι γνώσεις, το ήθος 
και η όρεξη για δημιουργία και 
έτσι ενώσαμε τις δυνάμεις για κάτι 
καινούργιο. 

Στην προσπάθεια αυτή, από κοινού 
αποφασίσθηκε ότι δεν υπάρχει καμία 
αναγκαιότητα ύπαρξης πολιτικών 
παρατάξεων στη διοίκηση του Δήμου 
μας και πορευόμαστε πλέον μετά από 
πολλές συζητήσεις συστρατευόμενοι 
σε ένα κοινό σκοπό, δημιουργώντας 
την νέα ακομμάτιστη παράταξη 
«Δημοτική Ενότητα» κάτω από την 
μοναδική σημαία που κυματίζει και 
γράφει Δήμος Ζωγράφου και μόνο, 
μαζί και με άλλους δημοτικούς 
συμβούλους και δημοτικές 
παρατάξεις που είχαν τις ίδιες 
ανησυχίες και προβληματισμούς. 

Νιώθετε από τους τυχερούς 
της πολιτικής; 

Νιώθω «τυχερός» και με ηθική 

υποχρέωση απέναντι στον κόσμο 
που με τίμησε και με τιμά με την 
ψήφο του, που με αναγνωρίζει ως 
άνθρωπο και αυτοδημιούργητο 
επαγγελματία στο χώρο μου ως 
Αρχιτέκτων Μηχανικό (μέλος ΤΕΕ), 
αδιαφορώντας για την πολιτική 
μου θέση η οποία είναι πάρα πολύ 
ξεκάθαρη, εδώ και χρόνια. Ζω 
ανάμεσα τους και καθημερινά, 
εισπράττω τις χαρές και τις λύπες 
τους, τα παράπονα και τις επιθυμίες 
τους, τα οποία πρόθυμα και με χαρά 
μετέφερα στο εκάστοτε δημοτικό 
συμβούλιο διεκδικώντας την 
υλοποίησή τους. 

Έχω συνυπάρξει σε πολιτικές 
παρατάξεις και με έχουν τιμήσει κατ’ 
επανάληψη, φέρνοντάς με σε πρώτες 
θέσεις του ψηφοδελτίου, και τους 
ευχαριστώ πολύ γι’ αυτό.

Ότι έχω κερδίσει το έχω κερδίσει 
αγωνιζόμενος. Οι συμπολίτες 
μου με κρίνουν ως άνθρωπο που 
προσφέρω τις γνώσεις μου και 
την εμπειρία μου για το κοινό καλό 
και την πρόοδο του Δήμου ώστε 
να ζούμε σε ένα αξιοπρεπές και 
πολιτισμένο περιβάλλον. Πιστεύω 
ότι αυτό θα αποδειχθεί για ακόμα μια 
φορά και θα αποτελέσει κριτήριο για 
την εκλογή μου στις εκλογές της 8ης 
Οκτωβρίου. 

Αυτό μου δίνει δύναμη και θάρρος 
να συνεχίσω. Χαίρομαι και με τιμά 
να είμαι η επιλογή των συνδημοτών 
μου εκ νέου. 

Θα είμαστε όλοι τυχεροί, αν θα 
είμαστε η επιλογή τους, για να 
εξυπηρετήσουμε τα συμφέροντα 
τους για το καλό του Δήμου μας, 
αισθανόμενοι ως εκπρόσωποι μιας 
μεγάλης ενωμένης οικογένειας και 
όχι ως άρχοντες. 

Και από τους αισιόδοξους για 
την κάλπη στις 8 του Οκτώβρη; 

Ναι, νιώθω αισιόδοξος για την 
πορεία της νέας παράταξης και 
την επιτυχία της καθότι η αρνητική 
παρουσία της υφιστάμενης 
διοίκησης έδωσε προβάδισμα και 
δημιούργησε την ανάγκη για κάτι 
νέο, την «Δημοτική Ενότητα» ως 
παράταξη.

Η οποία, επί της ουσίας 
είναι ακομμάτιστη, έχοντας στο 
ψηφοδέλτιο της ικανά στελέχη 

και ανθρώπους από όλες τις 
πολιτικές παρατάξεις και ιδεολογίες, 
πρόθυμους να προσφέρουν τα 
μέγιστα αφήνοντας την πολιτική τους 
ταυτότητα στην άκρη.

Ο Δήμος χρειάζεται ανθρώπους 
με ήθος, γνώση, θέληση και 
αυτοδιοικητικές ικανότητες.

Η αναγνωρισιμότητα των 
υποψηφίων της παρατάξεως έχει να 
κάνει με την γνώση και την θέληση 
για προσφορά αξιόλογων ανθρώπων 
που απαρτίζεται. Θέλουμε και 
μπορούμε. Εμπιστευτείτε μας για να 
φανούμε άξιοι  των προσδοκιών σας.

Τι θα είναι επιτυχία για εσάς 
στις δημοτικές εκλογές; 

Η επιτυχία αρχίζει από την ομαλή 
συνύπαρξη. 

Ελπίζω οι πολίτες μας να το 
κατανοήσουν και να το αγκαλιάσουν, 

αφήνοντας πίσω τις πολιτικές ετικέτες 
που πιθανόν θα προσπαθήσουν 
κάποιοι να επιβάλουν συνεχίζοντας 
να εξυπηρετούν τα κομματικά τους 
μικροσυμφέροντα, και χωρίς να 
είναι στο απυρόβλητο, καθότι δεν 
είναι αποδεκτοί σε ρόλο καθοδηγητή, 
υποτιμώντας την αξία, την άποψη 
και τη γνώμη του καθενός μας στην 
ανάγκη τους να μας επιβληθούν, 
υποτιμώντας την νοημοσύνη μας. 

Στην προσπάθεια τους αυτή, 
ακολουθώντας παλαιοκομματικές 
στρατηγικές και συνεχίζοντας 
να συντηρούν «τα καφενεία» 
του παρελθόντος, οδήγησαν τον 
Δήμο στην εικόνα αυτή για την 
προσωπική τους προβολή και μόνο, 
αδιαφορώντας για το σύνολο και τις 
ανάγκες του. 

Ποιο θα ήταν το πρώτο 
πράγμα που θα αλλάζατε στη 

λειτουργία ή τη νοοτροπία του 
Δήμου, αν είχατε τα μέσα και 
τις απεριόριστες δυνατότητες 
στα χέρια σας;

Θα άλλαζα τον τρόπο εξυπηρέτησης 
των πολιτών και θα προσπαθούσα 
να καλυτερέψω τις υπηρεσίες που 
προσφέρονται στους πολίτες δίνοντας 
βαρύτητα στην επικοινωνία και στη 
άμεση εξυπηρέτησή τους. 

Επίσης, θα έδινα βαρύτητα στην 
οργάνωση της καθαριότητας, στη 
συντήρηση των χώρων εκπαίδευσης 
και άθλησης και στον πολεοδομικό 
επανασχεδιασμό πρωτίστως των κε-
ντρικών αρτηριών, που σε συνδυα-
σμό με την υλοποίηση - διαμόρφωση 
των 38 αναγνωρισμένων πεζόδρο-
μων με ΦΕΚ του Δήμου Ζωγράφου 
(που παράτυπα δεν έχουν υλοποιηθεί 
έως σήμερα) που σε συνδυασμό με 
τα πάρκα τσέπης θα δώσουν ανάσα 
πνοής. 

Επιπλέον, προϋπόθεση για την 
υλοποίηση όλων των ανωτέρω είναι 
να διαμορφωθούν υπόγειες και 
επίγειες νέες θέσεις στάθμευσης σε 
κοινόχρηστους χώρους του Δήμου 
Ζωγράφου, λύνοντας ένα από τα βα-
σικότερα προβλήματα που αντιμετω-
πίζουν οι δημότες. 

‘Όλα αυτά από κοινού, θα δώσουν 
ώθηση για ανάπτυξη και μια άλλη 
εικόνα στο Δήμο μας για να αντιμετω-
πίσει τις εξελίξεις και το μέλλον. 

Απαιτείται να δώσουμε βαρύτητα 
στα εμπορικά καταστήματα να ανα-
πτυχθούν και σε συνεργασία με τον 
Εμπορικό Σύλλογο του Δήμου να επα-
ναφέρουμε την εμπορική αγορά στην 
εικόνα που είχε κάποτε, αλλάζοντας 
την εικόνα που έχει σήμερα, μια ει-
κόνα στην οποία οδηγήθηκε από την 
αδιαφορία της παρούσας διοίκησης. 

Είναι αναγκαιότητα να διατηρή-
σουμε τους κατοίκους της πόλης μας 
αλλά και να προσεγγίσουμε και άλ-
λους από άλλες γειτονιές για την βόλ-
τα τους και τα ψώνια τους. Πρέπει να 
σταματήσουμε να ζηλεύουμε και να 
μνημονεύουμε άλλους Δήμους και να 
είμαστε περήφανοι για τον δικό μας 
Δήμο. 

Ο πολίτης πρέπει να λαμβάνει τις 
υπηρεσίες που του αναλογούν από 
αυτά που δικαίως διεκδικεί καθότι 
έχει την ικανότητα να τα αναγνωρίσει, 
να τα φροντίσει και να τα διατηρήσει 
για μια πόλη κόσμημα εφόσον αυτά 
του δοθούν. 

Σας ευχαριστώ που μέσα από την 
εφημερίδα σας μου δώσατε τη δυνα-
τότητα να εκφράσω τις θέσεις και τις 
απόψεις μου, και από το βήμα αυτό 
σας καλώ από κοινού να στηρίξουμε 
αυτή την προσπάθεια. 
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[Ζωγράφου
ΣΥΜΠΡΑΞΗ ΔΗΜΟΥ ΖΩΓΡΑΦΟΥ ΜΕ METROPOLITAN
Δημιουργία κήπου στο 8ο Δημοτικό Σχολείο

Ο δήμαρχος εισέρχεται στον χώρο μετά τον καθαρισμό του και τη 
φύτευση των πρώτων δενδρυλλίων

Μαθητές του 8ου Δημοτικού Σχολείου 
Ζωγράφου είχαν επισκεφτεί τον δήμαρχο της 
πόλης, Βασίλη Θώδα τον Ιούνιο, και του παρέ-
δωσαν μια επιστολή. Του ζήτησαν να καθαρί-
σει ένα βρώμικο εγκαταλελειμμένο οικόπεδο 
πίσω από το σχολείο και να τους βοηθήσει να 
το μετατρέψουν σε πάρκο – λαχανόκηπο, τον 
οποίο θα φροντίζουν τα ίδια τα παιδιά.

Ο δήμαρχος με τη σειρά του ζήτησε τη βο-
ήθεια της ιδιωτικής Κλινικής Metropolitan 
General, ως χορηγού, που ανταποκρίθηκε 
αναλαμβάνοντας την επιχορήγηση της κατα-
σκευής του σχολικού κήπου του 8ου Δημοτι-
κού Σχολείου Ζωγράφου.

Ακολούθησε η σχετική τεχνική μελέτη από 
τον Δήμο, και με εισήγηση του πρώην γραμ-
ματέα της πρωτοβάθμιας Σχολικής Επιτρο-
πής, Χρήστου Νούση, η Κλινική Metropolitan 
General αποδέχτηκε την πρόταση να αναλάβει 
τη δωρεά του σχολικού κήπου, τον οποίο και 
παρέδωσε εγκαίρως, ώστε τα παιδιά του 8ου 
Δημοτικού Σχολείου να τον αναλάβουν υπό 
την ευθύνη τους με την έναρξη της σχολικής 
χρονιάς.

Αποδεχόμενος τη δωρεά ο δήμαρχος Ζω-
γράφου, Βασίλης Θώδας δήλωσε: «Χαίρομαι 
ιδιαίτερα, που η συνεργασία μεταξύ του Δήμου 
μας και της Metropolitan General απέδωσε 
καρπούς και ένας κήπος προστίθεται στους δη-

μόσιους χώρους για τους πολίτες μας. Στο ση-
μείο αυτό θέλω να ευχαριστήσω ιδιαιτέρως τον 
Χρήστο Νούση, καθώς με τη δική του συμβολή 
πετύχαμε την πολύτιμη συνδρομή της Κλινικής 
Metropolitan General, η οποία στο πλαίσιο της 
κοινωνικής εταιρικής της ευθύνης επέλεξε να 
υποστηρίξει τον Δήμο μας. Τέτοιες εποικοδο-
μητικές δράσεις της Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
με τη συνεργασία του ιδιωτικού τομέα έχουν 
έναν και μοναδικό στόχο. Το κοινωνικό όφελος 
των πολιτών. Εμείς, ως δήμος, έχουμε δώσει 
προτεραιότητα στην αναβάθμιση του φυσικού 
περιβάλλοντος εντός του αστικού ιστού και σας 
ευχαριστούμε που με τη χορηγία αυτή μας βο-
ηθάτε να ενισχύσουμε τις δράσεις μας. Αυτή η 
σύμπραξη ιδιωτικού και δημόσιου τομέα είναι 
άλλο ένα καλό παράδειγμα για το πώς μέσα 
από τέτοιες συνεργασίες μπορούμε να καταφέ-
ρουμε την ανάπτυξη των πόλεων μας και την 
ευημερία των κατοίκων μας».

Κατά την παράδοση του σχολικού κήπου 
παραβρέθηκε και η διευθύντρια του 8ου Δη-
μοτικού Χρύσα Ικκου η οποία είπε: «Μετά από 
12 χρόνια υποσχέσεων από όλες τις διοικήσεις, 
ένα αίτημα μας έγινε πραγματικότητα. Ευχαρι-
στώ τον δήμαρχο Βασίλη Θώδα που έξι μήνες 
μετά τη συνάντηση μας για τη δημιουργία του 
λαχανόκηπου, υλοποίησε την υπόσχεση του. 
Ευχαριστώ και τον Χρήστο Νούση για την εξαι-
ρετική συνεργασία που είχαμε.»

Διάσπαση της δεξιάς 
στον Δήμο Ζωγράφου

Η επικεφαλής της Δημοτικής Ενότητας Τίνα Καφατσάκη με τον ανεξάρτητο δημοτικό σύμβουλο 
Ζωγράφου και εκ νέου υποψήφιο, Κωνσταντίνο Πίτσιο

Αναφερόμενος στη συνεργασία 
του με την πρώην δήμαρχο Ζωγρά-
φου Τίνα Καφατσάκη, ο ανεξάρτητος 
δημοτικός σύμβουλος Κωνσταντίνος 
Πίτσιος σημειώνει ότι «Στον δήμο δεν 
πρέπει να έχουμε τις κομματικές μας 
ταυτότητες μαζί.  Πρέπει με μια νέα 
ακομμάτιστη παράταξη, τη Δημοτικής 
Ενότητας που δημιουργήσαμε από 
κοινού με επικεφαλής την  Τίνα Καφα-
τσάκη, να αγωνιστούμε για το καλό και 
την πρόοδο του Δήμου μας. Είμαστε 
όλοι σαν μια οικογένεια. Ανθρώπους  
με  αξίες πρέπει να επιλέξουμε με 
ήθος και γνώση και όχι κουμπαριές 
και μικροεξυπηρετήσεις προσωπικών 
και μόνο  συμφερόντων» (διαβάστε 
σχετική συνέντευξη σελ. 19).

Η σελίδα «Εν Αθήναις» στα social 
media, πάντως κάνει λόγο για «Δι-
άσπαση της δεξιάς στον Δήμο Ζω-
γράφου» θεωρώντας πλήγμα για τη 
δημοτική αρχή, την κίνηση Πίτσιου 
όπως και άλλων αυτοδιοικητικών 
προερχομένων από τον Κεντροδεξιό 
χώρο: «Οι ενέργειες του δημάρχου 
Βασίλη Θώδα τα τελευταία χρόνια 
είχαν σαν αποτέλεσμα να υπάρξουν 
πολλές αντεγκλήσεις και διαφοροποι-
ήσεις από τους αρχικούς στόχους του 
προγράμματος, αναγκάζοντας τελικά 
την παραδοσιακή και υγιή δεξιά με 
επικεφαλής τον αρχιτέκτονα Κώστα 
Πίτσιο να συνεργαστεί επί ίσοις όροις 
με την παράταξη της Τίνας Καφατσάκη 
«Μαζί για την πόλης μας»!!! »
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Ζωγράφου-Αρθρογραφία
Συγκρότηση του ψηφοδελτίου: Δημοτική Ενότητα - 

Ακομμάτιστη Δημοτική Ένωση Ζωγράφου

Γράφει ο Βασίλης Παπαιωάννου

Βρισκόμαστε τρεις εβδομάδες 
πριν από τις δημοτικές εκλογές του 
Οκτώβρη του 2023. Όλες και οι πέντε 
δημοτικές παρατάξεις, έχουν καταθέσει 
τα ψηφοδέλτια στο Πρωτοδικείο και οι 

υποψήφιοι βρίσκονται καθημερινά στο 
δρόμο για άγρα ψήφων.

Στο παρόν άρθρο θα προσπαθήσω 
να κάνω μια χαρτογράφηση των 
βιογραφικών στοιχείων των υποψηφίων 
του ψηφοδελτίου της πιο πάνω δημοτικής 
παράταξης και να καταδείξω γιατί η 
στελέχωση της είναι και μοναδική 
και ουσιαστική και έχει να προσφέρει 
σημαντικές υπηρεσίες στον δημότη με 
την εκλογή της στη διοίκηση του δήμου 
Ζωγράφου.

Η παράταξη μας «Δημοτική Ενότητα 
- Ακομμάτιστη Δημοτική Ένωση 
Ζωγράφου» συστήθηκε από πέντε 
συνιστώσες και συγκεκριμένα, το 
«Μαζί για την Πόλη μας», το «Κίνημα 
Πολιτών», την «Ακομμάτιστη Ένωση 
δημοτών Ζωγράφου», τους Οικολόγους 
- Πράσινους και το Κίνημα ‘’Ζωγράφου 
αλλιώς’’ και  συγκροτείται από πλήθος 
δημοτών, από όλες τις κοινωνικές 
τάξεις και φυσικά από συμπολίτες που 
ανήκουν σε όλο το δημοκρατικό τόξο. 
Επικεφαλής της παράταξης είναι η κ. 
Τίνα Καφατσάκη, πρώην δήμαρχος και 

νυν δημοτική σύμβουλος, ένα άτομο με 
μεγάλη αυτοδιοικητική εμπειρία και στο 
ψηφοδέλτιο τη συνοδεύουν αρκετοί νυν 
και πρώην δημοτικοί σύμβουλο, που 
έχουν διατελέσει και αντιδήμαρχοι, αλλά 
και απλοί πολίτες.

Συγκεκριμένα στο ψηφοδέλτιο για τις 
επερχόμενες δημοτικές εκλογές, στην 
παράταξη μας περιλαμβάνονται, ένας 
καθηγητής Πανεπιστημίου (ΕΚΠΑ), 4 
γιατροί, ένας βιολόγος ερευνητής, ένας 
φαρμακοποιός, 6 μηχανικοί, 4 νομικοί, 
3 δημοσιογράφοι, 5 οικονομολόγοι, 10 
δασκάλοι, 7 καθηγητές, δύο εικαστικοί, 
ένας ηθοποιός, ένας ηχολήπτης, 5 νο-
σηλευτές(τριες), ένας στρατηγός σε 
αποστρατεία, ένας μουσικοσυνθέτης, 
μία αισθητικός, δύο τραπεζικοί, δύο 
κοινωνικοί λειτουργοί, 3 επιχειρηματίες, 
10 ελεύθεροι επαγγελματίες, 8 ιδιωτικοί 
υπάλληλοι και 10 δημόσιοι υπάλληλοι.

Όπως αβίαστα προκύπτει από 
την πρώτη ανάγνωση της πιο πάνω 
παραγράφου, οι υποψήφιοι προέρχονται 
κατά κύριο λόγο από σημαντικούς 
κοινωνικούς και επαγγελματικούς 

χώρους και διαθέτουν μεγάλη 
εμπειρία στη διαχείριση θεμάτων 
που αφορούν συνολικά την κοινωνία 
μας. Αρκετοί από τους υποψήφιους 
μας επίσης προέρχονται και από 
μαζικούς χώρους του Πολιτισμού 
και του αθλητισμού και διαθέτουν 
πλούσια εμπειρία  στους αντίστοιχους 
χώρους που υπηρετούν. Αν σε 
όλα τα παραπάνω προσόντα που 
διαθέτουν οι υποψήφιοι μας, 
προσθέσουμε τη δημοκρατική τους 
θωράκιση και την διαχειριστική τους 
εντιμότητα, αναμφίβολα προκύπτει 
ότι η παράταξη μας διαθέτει όλα τα 
στοιχεία εκείνα που την καθιστούν 
την καλύτερη δυνατή επιλογή για 
την διοίκηση του δήμου μας για τις 
ερχόμενες πενταετίες.

Όλα στελέχη μας, έχουν τη γνώση 
και τη θέληση για προσφορά.

ΘΕΛΟΥΜΕ ΚΑΙ ΜΠΟΡΟΥΜΕ. 
ΕΜΠΙΣΤΕΥΘΕΙΤΕ ΜΑΣ ΚΑΙ ΘΑ 
ΦΑΝΟΥΜΕ ΑΝΤΑΞΙΟΙ ΤΩΝ 
ΠΡΟΣΔΟΚΙΩΝ ΣΑΣ.
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[Καισαριανή]

ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΙΣΑΡΙΑΝΗΣ - ΗΛΙΑΣ ΣΤΑΜΕΛΟΣ
Μεγάλη συγκέντρωση και παρουσίαση συνδυασμού

«Με την «Λαϊκή Συσπείρωση» δυνατή παντού 
και διοίκηση στο Δήμο Καισαριανής να δοθούν 
ανάσες, ελπίδα, αυτοπεποίθηση στο λαό», αυτό το 
αισιόδοξο μήνυμα εξέπεμψε η μεγάλη συγκέντρωση 
που έγινε στην κατάμεστη πλατεία της πόλης, με 
ομιλητή τον Ηλία Σταμέλο υποψήφιο δήμαρχο.
Πλήθος κόσμου από όλες τις γενιές παρακολούθησε 
την παρουσίαση του ψηφοδελτίου της Λαϊκής 
Συσπείρωσης Καισαριανής. Παράλληλα, σημαντική 
ήταν η ανταπόκριση και στη συγκέντρωση ειδών 
πρώτης ανάγκης που γινόταν στο χώρο της 
συγκέντρωσης για τους πλημμυροπαθείς της 
Θεσσαλίας, ενώ κρατήθηκε και ενός λεπτού σιγή για 
τα θύματα.

Στην εκδήλωση παρευρέθηκαν ο Θέμης Γκιώνης, 
μέλος του ΠΓ της ΚΕ του ΚΚΕ, η Σεμίνα Διγενή, 
βουλευτής Νοτίου Τομέα του Κόμματος. Ακόμα 
ο Σπύρος Τζόκας πρώην δήμαρχος Καισαριανής και 

πρώην αντιπεριφερειάρχης Αττικής και ο Γιώργος 
Κατημερτζής πρώην δήμαρχος Καισαριανής και 
νυν υποψήφιος περιφερειακός σύμβουλος. Επίσης 
οι υποψήφιοι περιφερειακοί σύμβουλοι με τη 
«Λαϊκή Συσπείρωση», Μαρία Βουρνά, Δημήτρης 
Γκιώνης, Γεωργία Γκούφα, Ρόζα Κότσιφα, Γιώργος 
Μηλιώνης, Γιώργος Ντούνη, Δανάη Πλα-Καρύδη, 
Εύα Μελά, Θεοδώρα Δριμάλα, Χρήστος Σαλταπίδας, 
Παναγιώτης Πάλμος, Σταμάτης Νικολάου, Αντιγόνη 
Μαυρομάτη, Αγγέλα Τζαντζόγλου, Αλεξάνδρα 
Βρακά, Αχμέτ Μουσταφά, Νίκος Αγγελίδης, Ευανθία 
Ρουτζούνη και Νίκος Καλογερής. Χαιρετισμό 
απηύθυνε ο Ηλίας Σιώρας, νυν περιφερειακός 
σύμβουλος Αττικής και εκ νέου υποψήφιος με τη 
«Λαϊκή Συσπείρωση».

Οι 63 υποψήφιοι δημοτικοί σύμβουλοι της Λαϊκής 
Συσπείρωσης Καισαριανής είναι οι: 1•Αγαζάνη Μαρία 
(Μαλβίνα), 2•Αποστόλου Αμαλία, 3•Αραχωβίτη 
Μαρία, 4•Αργυριάδης Λάμπρος, 5•Βαγενά 

Θεοδώρα (Δώρα),6•Βαλούρδος Αναστάσιος 
(Τάσος), 7•Βαρλάμη Ελισσάβετ, 8•Βασιλάκη 
Άννα, 9•Βασιλείου Βασιλεία, 10•Βεχλίδη Μαρία, 
11•Γαβριλάκης – Μπαμπάς Κωνσταντίνος, 
12•Γεωργοπούλου Κανέλλα, 13•Γκαρτζοπούλου 
Αναστασία, 14•Γκίκα Χρυσούλα (Χρύσα), 
15•Γκλίβα Δήμητρα, 16•Γκορόγια – Τσιτσιρίδη 
Αργυρώ, 17•Δάρρα Αθηνά, 18•Δουρμούσης 
Σωτήριος, 19•Εξαρχόπουλος Αθανάσιος (Σάκης), 
20•Ζαχαρόπουλος Γεώργιος, 21•Ζέρβας Σωτήριος, 
22•Θεοδώρου Γεώργιος, 23•Καλαντζής Φώτιος, 
24•Καραβασίλης Εμμανουήλ, 25•Καρέλης 
Παναγιώτης, 26•Κατημερτζής Γεώργιος, 
27•Κατσαρέλης Νικόδημος, 28•Κολοβού 
Κωνσταντίνα (Ντίνα), 29•Κοντού Φωτεινή (Φώφη), 
30•Κοπριτέλης Απόστολος, 31•Κοσμίδου Ειρήνη, 
32•Κουμαριώτης Παναγιώτης, 33•Κουφαλάκος 
Δημήτριος, 34•Κυπραίος Θεοφάνης (Φάνης), 

35•Λάτα Αικατερίνη, 36•Λιανοπούλου Ειρήνη, 
37•Μάνεση Παρασκευή (Βούλα) , 38•Μαρμαρινός 
Ευστράτιος, 39•Μοσχονάς Ιωάννης, 
40•Μποτσιβάλης Δημήτριος, 41•Ντάλιος Γεώργιος, 
42•Ξένος Γεώργιος, 43•Παναγιωτοπούλου Ευγενία, 
44•Παπαγιάννης Ιωάννης, 45•Παπαδόπουλος 
Ηλίας 46•Παρασκευοπούλου Μαρίνα, 
47•Πατσέλλης Αντώνιος, 48•Παφίλη Πολυξένη 
(Ξένια), 49•Περρής Ιωάννης, 50•Πλάκας Στέφανος, 
51•Πλυτάς Ευάγγελος, 52•Πολυχρονάκης 
Συμεών Χρήστος, 53•Προκοπίου Γεωργία, 
54•Προκοπίου Κυριάκος, 55•Σαμπάς Γεώργιος, 
56•Σαρρηπαναγιώτου – Λήλου Στυλιανή (Στέλλα), 
57•Σπυριάδη Παναγιώτα (Νότα), 58•Τσαπάρας 
Γρηγόριος, 59•Τσουρούλας Μαρίνος, 60•Χαλκιά 
Θεοδώρα (Δώρα) 61•Χατζηδημητράκης Αργύριος, 
62•Χρηστοφή Ελευθερία, 63•Χρηστοφής Μιχαήλ.




